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 על סדר היום: 

 דיון בתוכנית כפר בתיה שנדונה בישיבת הוועדה המקומית לתכנון ובנייה משנה מספר   .1

 לחוק התכנון והבנייה.  18לבקשת חבר ועדה בהתאם לסעיף  – 27.01.2022מיום  2022003 
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  דיון בתוכנית כפר בתיה שנדונה בישיבת הוועדה המקומית לתכנון ובנייה משנה מספר . 1

 לחוק התכנון והבנייה. 18לבקשת חבר ועדה בהתאם לסעיף  – 27.01.2022מיום  2022003 

 

שנדונה   : חיים ברוידאמר  בתיה  כפר  בתוכנית  דיון  מליאה.  מקומית  ועדה  לישיבת  יום  סדר 

מספר   משנה  ובנייה  לתכנון  המקומית  הוועדה  צריך 2022003בישיבת  אלי  לצאת,  צריכה  דרורה   .

רחמים גם אתה אמור לצאת. דיון בתוכנית כפר בתיה שנדונה בישיבת  צריך לצאת.  לצאת ורחמים גם

, לבקשת חבר ועדה בהתאם 27.1.2022מיום    2022003הוועדה המקומית לתכנון ובנייה משנה מספר  

והבנייה. התכנון החדש בכפר בתיה משלים את המרקם העירוני בלב אזור   18לסעיף   לחוק התכנון 

ובין השכונות החדשות המתוכננות במערב    ת הוותיקות קריית גנים ולב הפארקומתפתח, בין השכונ

ושכונת רעננה מערב. תכנון השכונות העתידיות ימקם את כפר בתיה בלב שכונת    2020העיר, שכונת  

. קו המטרו  531המגורים, באזור מרכזי ונגיש של העיר. קרוב לכניסה המערבית לעיר והחיבור לכביש  

לעבור במרחק הליכה מהשכונה, ובכך יתרום לנגישות השכונה ברמה האזורית. חיבור    המתוכנן עתיד

מהיר ונוח לכלל גוש דן. התוכנית היא תכנית בסמכות מחוזית. ניתן היה גם לקדמה בותמ"ל מוסדות 

היה   וניתן  מחוזית,  בסמכות  תכנית  היא  התוכנית  שוב,  הזה  הדבר  על  חוזר  אני  הארציים.  התכנון 

"ל מוסדות התכנון ארציים. כראש עיר היה לי חשוב לקדם את התוכנית תוך מעורבות  מלקדמה בות

מלאה שלנו ולוודא את התאמתה לתכנון התכנוני של העיר. אני חוזר ומדגיש, מי שביקש לקחת את  

על   שדיבר  ישראל  מקרקעי  מינהל  היה  הזאתי,  להסכם    2,700התוכנית  הובלנו  אנחנו  דיור.  יחידות 

לתוכנ וגובה  ימשלים  מתונה  מאוד  צפיפות  עם  תכנית  התוצאה  אמי"ת.  ורשת  רעננה  עיריית  בין  ת 

הביקוש.  אזורי  ובלב  מרכז,  במחוז  כיום  שמקודמות  אחרות  לתוכנית  ביחס  בוודאי  מתון,  קומות 

משטח התוכנית אינו מבונה. התוכנית תואמת    50%-התוכנית מציעה הרבה שטחים פתוחים, יותר מ

לנית ולא פורצת אותה במאפייני בינוי שונים וזרים. התוכנית כוללת שטחי  לאת תכנית המתאר הכו

וקהילה, שישלימו את הרצף המתוכנן במסגרת הקמפוס החינוכי  חינוך  כולל מוסדות  רבים,  ציבור 

בכפר בתיה, שנדון ואושר כאן לפני מספר חודשים. בין היתר בית ספר דמוקרטי, קמפוס תיכון, כולל  

פלוס חומש, גוגיה, מרכז פדגוגי, מגרש עירוני לשימושי ספורט, אולמות ומתקני    י תיכון מאוחד מדע

מטר גובה התקרה, כדי לאפשר גם כן לחוגי ההתעמלות   12מקומות    500ספורט מתקנים. כולל אולם  

האומנותית. גני ילדים, בית ספר יסודי נועם, מרכז קהילתי אזורי, מבנה ציבור, פיתוח סביבתי נרחב 
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מציעה  הועוד.   ולא    1,250תוכנית  אומר  אני  דיור.  לפחות  2,700יחידות  מתוכן  דיור   360,  יחידות 

ההסכם   פי  על  עם    300קטנות  תעסוקה  אזור  פיתוח  מציעה  התוכנית  המקום.  לבני  תשווקנה  מהן 

כנדרש  בנושא  הדיון  את  נקיים  הרחוב.  של  לחיות  שתתרום  ירושלים,  רחוב  לאורך  מסחרית  חזית 

 קשה חיים מלמן מהנדס העיר.  בחיים מלמן, ב

 

אחרי הפתיחה של ראש העיר, הוא בעצם השאיר אותי   אוקיי, אז דבר ראשון :חיים מלמןמר 

ככה די בלי מילים. הפתיחה הייתה מאוד מאוד מקיפה והסבירה חלק ניכר מהדברים שרציתי לדבר.  

מסגרת לכולם,  ברור  יהיה  שזה  מנת  על  להזכיר,  רוצה  אני  אופן  בכל  אולי    אבל  גם  וחשוב  הדיון. 

שתהילה תגיד איזו מילה לגבי מה, איזה אפשרויות יש בעצם בפני חברי הוועדה, בבואם להצביע. אז 

בינוי   היקפי  בה  שיש  תכנית  מחוזית.  ועדה  בסמכות  בתוכנית  מדובר  העיר  ראש  שציין  כמו  ראשית 

לתוכניות אחרות שאנחנו מכירים באותו   וראויים, ביחס  בערים שכנות  מבהחלט מתונים  וגם  רחב, 

שלנו. והייתי רוצה להראות לכם פה איזה כמה דברים לפני שאדריכל פרחי מציג את התוכנית. אפשר  

 רגע? 

 

 אין בעיה.    דוברת:

 

ניר קריסטל? הוא ביקש את הדבר הזה לא? את הפגישה  גב' ענבר הוכברג:  יש לי שאלה איפה 

 הזאת? 

 

 כן.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

חברי   :ים מלמןיחמר  בפני  שעומדות  האופציות  מה  להגיד  בינתיים  אולי  רוצה  את  תהילה, 

 הוועדה, להביא את התוכנית חזרה לוועדת משנה.  

 

 בשמחה.  עו"ד תהילה סובל: 
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 להמליץ לאשר אותה וכו'.   :חיים מלמןמר 

 

ויע עו"ד תהילה סובל:  המקצוע  גורמי  את  וכמובן  התוכנית,  על  סקירה  שנשמע  כאן  נאחרי  ו 

החלטת   את  להותיר  האם  עליה,  להצביע  שתצטרכו  הראשונה  ההחלטה  בעצם  לשאלות,  הגורמים 

 ועדת המשנה על כנה. זו ההחלטה הראשונה.  

 

 מה הייתה ההחלטה?    ארז ברט: מר 

 

 להמליץ בפני הוועדה הנוכחית.  :חיים מלמןמר 

 

 להמליץ על הפקדה.   עו"ד תהילה סובל: 

 

ה מר חיים ברוידא:  זה  וזה  זה,  ואני אומר לכם, אם אנחנו לא נאשר את  לוועדה המחוזית.  לך 

 אומר שהם יוכלו לעשות מה שהם רוצים.  

 

אתם  עו"ד תהילה סובל:  כנה,  על  המשנה  ועדת  החלטת  את  להותיר  לא  היא  וההחלטה  במידה 

זה, אז  לתשאלו שאלה נוספת והיא, האם להחזיר את זה לוועדת המשנה לדיון. ובמידה ולא יהיה רוב 

ובעצם הכול   המליאה תצטרך לקבל החלטה, האם היא משנה, האם היא מקבלת. האם היא משנה 

 פתוח, המליאה יכולה להחליט כל מה שהיא, בהתאם לשיקול דעתה. זה סדר הדברים. 

 

 אם מחליטים לא לקבל את החלטת ועדת המשנה, מה המשמעות?   ארז ברט: מר 

 

 תה מתכוון? אבשלב הראשון  עו"ד תהילה סובל: 

 

   -כן, אם החליטו  ארז ברט: מר 
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אז אתה צריך להחליט האם בראש ובראשונה, האם אתה מחזיר את זה לדיון   עו"ד תהילה סובל: 

   -בפני ועדת המשנה או האם כאן אנחנו

 

 מקבלים פה את ההחלטה.   ארז ברט: מר 

 

 אתם מחליטים, בדיוק.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 את ההחלטה.   םמקבלי : מר ניר קריסטל

 

 ואיזו החלטה מקבלים בשינויים, לא בשינויים.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 תודה.   ארז ברט: מר 

 

עצמאי   מר חיים ברוידא:  באופן  אותה  ומביאים  התוכנית  את  לוקחים  פשוט  שהם  והאופציה 

 לוועדה המחוזית.  

 

 הבעלים יעשו עם הקרקע מה שהם רוצים.    ארז ברט: מר 

 

אנחנו    גב' מיכל ברם: כי  זה,  את  לנו  תחסכו  בואו  כאילו  אז  מראש,  להתנגד  הכוונה  אם 

 מכירים. 

 

 -אגב באמת, בואו נאמר דבר כזה חבר'ה, אני רוצה מר חיים ברוידא: 

 

 אם אין לזה משמעות לדיון, אז אין טעם.    גב' מיכל ברם:

 

ל סתם לעשות בחבר'ה אני אומר ככה, אם אתם באמת מתכוונים להתנגד, ח מר חיים ברוידא: 
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 את כל המצגת הזאת, וזה מיותר. 

 

 אני לא מבינה, אתה יודע את התוצאות מראש?   : גב' רונית ויינטראוב

 

 הוא שואל.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מנחש אותם מראש.  אני אני מנחש אותם מראש.  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 חובתנו וזכותנו לשמוע...  לבואו נעביר ליום אחר, אב  גב' רונית ויינטראוב: 

 

לראות...    גב' מיכל ברם: היא  המטרה  ובאמת  לראות,  הולכים  אתם  באמת  אם  שאלתי 

 להתנגד באופן אוטומטי, אז תחסכו... 

 

הזמן    :גב' גלי שחר חשבון  על  זה  קדימה.  שעות,  כמה  כבר  שמחכים  עירייה  עובדי  פה  יש 

 שלהם. 

 

 ו, היא מצגת טיפ טיפה מקוצרת יותר. נאני אציג את המצגת של :חיים מלמןמר 

 

 אוקיי בסדר.   מר חיים ברוידא: 

 

  -ונתקדם עם זה. חברים יקרים, בהמשך למה שתהילה אמרה :חיים מלמןמר 

 

 רגע, זה משודר?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה כן, זה כן.     דובר:
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מחוזית :חיים מלמןמר  ועדה  בסמכות  בתוכנית  פה  מדובר  שציינתי  עיקרי   .כמו  את  נציג 

דיון והצבעה. אז אנחנו מדברים על תכנית כפר בתיה,  זה יתקיים פה כמובן  התוכנית כרגע, ואחרי 

גם  ובסמוך  לפארק  בסמוך  רעננה,  של  מערבית  לכניסה  בסמוך  ירושלים  שדרות  על  מרכזי  מיקום 

מ אנחנו  הדיון  שבמסגרת  ראשון  דבר  לציין  רוצה  אני  חברים,  עתידית.  מטרו  על דלתחנת  פה  ברים 

  -תכנית על תב"ע, שהשטח של התב"ע זה בעצם הקו הכחול

 

 ... אנשים שנשארו עד שעה כזאתי, תקשיבו.    גב' מיכל ברם:

 

 חבר'ה אבל פה מקשיבים, מדברים מאחוריי.   עו"ד נילי בן משה: 

 

לכם שמה  :חיים מלמןמר  ואני מזכיר  זה בעצם שטח התוכנית,  פה הקו הכחול  כפי שמצוין 

סומן פה בצבע צהוב זה בעצם השטח של קמפוס כפר בתיה של רשת אמי"ת, שנידון פה כבר בפעם  מש

התוכניות שנמצאות אחת בסמיכות   2הקודמת ואומר. אנחנו ביקשנו להביא בעצם כרגע בפניכם את  

לשנייה, להראות לכם את הרקע. כשזה הדבר הזה, תיכון אמי"ת והקמפוס של אמי"ת כבר אושר. 

מזכיר שאנחנו דנים כרגע על מה שנמצא פה בתוך הקו הכחול. כמו שאנחנו רואים פה, יש   יושוב אנ

פה ריכוז גדול מאוד של מוסדות ציבור מאוד מאוד חשובים, גם לעיר וגם מעבר לזה. אנחנו מדברים  

ספר   בית  על  הבייסבול,  מגרש  על  אמי"ת,  תיכון  על  הגוגיה  על  מהקמפוס  חלק  נועם.  ספר  בית  על 

במצב  רדמוק גם  והוא  תכנית,  שלו  הנכנס  במצב  שהיה  שטח  זה  שלו  החום  השטח  אגב  שדרך  טי, 

היוצא לא כחלק מהשטחים החומים של הפרוגרמה של התוכנית הזאתי, אלא בנוסף. ואני מדבר פה  

שטחים  פה  יש  לראות  שאפשר  כמו  הדמוקרטי.  הספר  בית  של  הזאתי  המשמעותית  המשבצת  על 

, שנמצאים כחלק מהתוכנית ואמורים לתת בעצם את המענה לצרכים םחומים נרחבים רבים אחרי

יחידות דיור. אם אנחנו מסתכלים על התשריט בעצם מה מתבקשת   1,250הפרוגרמתיים של אותם  

הוועדה, בבואה לבוא ולאשר את התוכנית? הוועדה בעצם מאשרת את שינוי ייעודי הקרקע, את היקף 

הנדרש והבינוי  הקרקע  ייעודי  את  את  כ,  התוכנית  שלד  את  בעצם  זה  פה  רואים  שאנחנו  מה  דומה. 

אדריכל   אותי  שלימד  כמו  העיקריים  הדברים  כשאחד  מאושר.  להיות  שמבוקש  התוכנית,  תשריט 
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משמעותית   מאוד  רצועה מאוד  פה  שיש  בעצם  זה  הקודמת,  בפעם  התוכנית  את  הציג  כשהוא  פרחי 

ת באזור הזה, פה, לבין השכונה החדשה. אפשר  ושמפרידה בין בינוי המגורים הקיים בשכונות הקיימ 

חום  גדול,  מאוד  מאוד  חום  מגרש  של  כזה  נא  שבץ  ממן  בעצם  בנויה  הזאתי  הרצועה  שכל  לראות 

  -הכוונה היא שטח לבנייני ציבור. אחריו מגרשים ירוקים

 

 הכחול זה חום? הכחול זה חום.   ארז ברט: מר 

 

כרגע :חיים מלמןמר  פה  רואים  שאנחנו  אותו   מה  את  שמציג  רסטר  שהוא  איזה  בעצם  זה 

  -אזור חיץ. כשאני מדבר על אזור

 

 מה זה הצהוב?    ארז ברט: מר 

 

  -על אזור החיץ, אני מדבר בעצם על כל המגרשים האלה ש :חיים מלמןמר 

 

 מה זה הצהוב? זה שצ"פ?    ארז ברט: מר 

 

ה מראש אותו קצת צהבהב, פזה ירוק וזה שצ"פ כן. זה ירוק שהוא, המקרן   :חיים מלמןמר 

מאוד   מאוד  חיץ  אזור  שהוא  איזה  פה  שיש  פה  רואים  אנחנו  אומרת  זאת  אז  כן.  שצ"פ  הוא  אבל 

שכונות  לבין  הקיימות  המגורים  שכונות  בין  שמפרידים  וירוקים,  חומים  מגרשים  של  משמעותי 

אלה של שטחים כהמגורים החדשות. בנוסף לזה דבר מאוד מאוד משמעותי, יש לנו פה כמו אצבעות  

מה   מעודדים  הזאתי,  בשכונה  מייצרים  או  מאפשרים  ובעצם  השכונה,  כל  את  שחותכים  ירוקים 

שנקרא הליכתיות. עיקרון מאוד מאוד חשוב בתוכנית. זה יאפשר לילדים שגרים פה בשכונה הזאתי 

מאו מאוד  שהוא  דבר  כבישים,  של  חציות  מינימום  עם  שני,  לצד  אחד  מצד  אותה  לחצות    ד בעצם 

בכלי   ופחות  יותר  שלהם  ברגליים  להשתמש  בשכונה  שגרים  האנשים  את  שמעודד  ודבר  משמעותי, 

הרכב. עוד אירוע ירוק מאוד מאוד משמעותי שקיים במסגרת התוכנית הזאתי, זאת השדרה הזאתי  

שנעה מכיוון מזרח לכיוון מערב בואכה לפארק רעננה. השדרה הזאתי היא שדרה מאוד מאוד פעילה, 
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ר' המונחים האלה.  -ו' את ה-י' או את ה-תות מסחריות. אפשר לראות פה את הסימון, את היעם חז

מסחריות חזיתות  בעצם  עורק   אלה  עם  הזאתי,  הירוקה  השדרה  של  המפגש  סביב  שנמצאות 

שטחים   יש  פה  רואים  אנחנו  בנוסף,  כן  וכמו  הזאתי.  השכונה  של  דרום  צפון  הראשי  התחבורה 

נוספים, שתכף נ על הצבעים הסגולים האלה שפה,  רמסחריים  נראים.  איך הם  בדיוק  אה בהדמיות 

זאת  שוב  אז  עליהם.  גם  בהרחבה  ונדבר  אליהם  גם  נגיע  אנחנו  תכף  התעסוקה.  אזורי  בעצם  אלה 

אותה הרצועה באזור חיץ חום. האזור חיץ הנוסף שבעצם בין שדרות ירושלים לבין שכונת המגורים 

בבניינים בעיקר באזור  בני    מאופיין  בניינים  גמלא, מרכז   13של תעסוקה,  זה  יהוו,  קומות, שבעצם 

יהיו   וממולו  מסחרית.   3גמלא.  קרקע  קומת  עם  תעסוקה  של  קרקע  בייעוד  משמעותיים  מגרשים 

הדבר הזה בעצם מדבר ומעצים את כל אזור התעסוקה גם באזור של גמלא, וגם באזור החדש הזה  

ל אפשר  תכנונית  מבחינה  הזה  הדבר  במדינת  הפה.  היום  העכשווי  התכנוני  השיח  בעצם  שזה  גיד 

ישראל. דרך אגב הוא עכשווי במדינת ישראל אבל הוא לא עכשווי בעולם. אנחנו מדברים פה בעצם  

מפעם שהיה תכנון של אזורי תעסוקה, כמו שאנחנו מכירים את אזור התעסוקה הצפוני שלנו, שנמצא  

. ומביא הרבה מאוד תעסוקה לתוך אזורי המגורים. הדבר  הבאזור הזה פחות או יותר, או יותר נכון פ

הזה אחד הדברים שהוא עושה, הוא מייצר מה שנקרא תנועות הפוכות, במקום שכולם בבוקר ייכנסו  

למרחבים  אנשים  ומביא  התעסוקה,  אזורי  את  מפזרת  היא  תעסוקה,  אזורי  לאותם  וייסעו  לאוטו 

ה, הוא עשוי או אמור... גם את תנועות כלי הרכב באזור ששונים, ועל ידי כך גם דרך אגב מה שהוא עו

הזה. הרצועה הנוספת שבעצם אני רוצה, דיברתי עליה ואני אגיד עליה עוד חצי מילה. זה כל הרצועה  

הירוקה שנמצאת בחלק הדרומי של התוכנית. והרצועה הזאתי היא חלק מאוד מאוד מאוד משמעותי  

לב הירוק של השכונה הזאתי, הלב הירוק הזה הוא לא איזה  הבתוכנית כולה. הוא בעצם מהווה את  

שהוא פארק עם גיאומטריה ריבועית או מלבנית עם צלעות שהיחס ביניהם הוא יחסית מאוד מאוד  

  -קרוב

 

 חיים, אתה רוצה שנמתין לראש העיר והמנכ"ל שיחזרו להצגה?  גב' איילת  ארז סגן: 

 

   -הם מכירים את ה מר חיים גולדמן: 
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 הם כבר ראו את זה. הם כבר ראו את זה.   חיים גולדמן:  מר

 

   -בסדר, אנחנו בוועדה פה גב' איילת  ארז סגן: 

 

  -אנחנו רוצים שהם ישמעו גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא, אבל אולי נשאל שאלה שתשנה את דעתו...  מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד(  

 

 מסכן, מה נפלתם על חיים.  : מר ניר קריסטל

 

 לא, לא, לא, הכול בסדר.   :חיים מלמן רמ

 

 מה קרה?  מר חיים ברוידא: 

 

 ראש העיר פה, הלך להכין לעצמו קפה, הכול בסדר.   :חיים מלמןמר 

 

   -מה, מותר לי לשתות קפה לא? מה אומרת החוקה בעניין הזה של עשיית מר חיים ברוידא: 

 

 זה לא חוקי לשתות קפה.   מר חיים גולדמן: 

 

אנחנו נמשיך. ברשותכם חברים, עוד דבר מאוד מאוד משמעותי, שהוא נמצא   :ןחיים מלממר 

רצועה ירוקה. הרצועה הירוקה הזאתי היא לא כמו חלק   בלב התכנון של התוכנית הזאתי, זה אותה

קובייה   שהיא  איזה  לא  והוא  עירוניים,  חלקים  מאוד  בהרבה  מכירים  שאנחנו  מהפארקים  גדול 

מהש חלק  בעצם  אלו  מאוד  דירוקה.  מאוד  בצורה  בבטחה,  אנשים  ומעבירה  שלוקחת  התכנונית  רה 

בטוחה, ובסביבה מאוד מאוד ירוקה מקצה אחד של השכונה לקצה השני של השכונה. זה אני חושב  
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התשריט   זה  שוב  אז  קודם.  פה  שציינתי  הדברים  היתר  בין  הזאתי,  התוכנית  של  מהבשורות  אחד 

ט הבינוי, אחד הדברים הבולטים פה שאפשר לראות, זה  יהמבוקש לאישור כפי שהוא נראה. זה תשר

תכסית   עם  ירוקה,  מאוד  מאוד  מאוד  שהיא  תכנית  פה.  שנמצאות  הירוק  כמויות  את  בעצם 

של   כל   50%מקסימלית  בעצם  שזה  המגורים,  בין  פה  שגם  לראות  אפשר  המגורים.  מגרשי  בתוך 

. גם באזורים שביניהם הולכים להיות  ההבניינים, בנייני המגורים זה כל האזורים הצהובים האלה פ

   -לא מעט שטחים מפותחים ירוקים, כמובן

 

 בבעלות פרטית.    ארז ברט: מר 

 

בבעלות פרטית בוודאי. זה בבעלות פרטית. אבל אי אפשר להתעלם מזה, כי   :חיים מלמןמר 

הוא לא חייב   גם הם נכנסים במניין השטחים הירוקים. זאת אומרת ילד שיורד מהבניין לשחק בגינה,

גם בשטחים הפתוחים שיהיו  יוכל לשחק  העירייה.  על שם  בגינה הציבורית שרשומה  ולשחק  ללכת 

 .  מתחת לבית שלו

 

 הם לא יכולים לעשות שמה חניות עיליות? אני שואל.   ארז ברט: מר 

 

 לא, אין פה חניות עיליות בתוכנית הזאת, הכול תת קרקע.  :חיים מלמןמר 

 

 הגדרה בתב"ע שהשטח הפתוח הפרטי יישאר פתוח?  שי  ארז ברט: מר 

 

תת  אדר' יוסי יפרח:  הם  התשתיות  וכל  החניות  כל  הקרקע,  פני  על  חניות  אין  בתוכנית 

 קרקעיות. 

 

 מתוכנן, אבל מותר להם לעשות עיליות?   ארז ברט: מר 

 

עיליות אדר' יוסי יפרח:  חניות  לעשות  שאסור  במפורש  אומרת  התוכנית  לעשות,  כל   .אסור 
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של   לחנייה הם למתחם  לזה הכניסות  בנוסף  היא תת קרקעית.  רוצים    4החנייה  לא  בניינים. אנחנו 

 פחות, הכוונה היא לעשות פחות רמפות. 

 

 מה קורה עם אורחים?   : מר ניר קריסטל

 

 בבקשה?  אדר' יוסי יפרח: 

 

 אורחים?  : מר ניר קריסטל

 

  -לרדת רמפה לחנייה תת קרקעית אורחים גם כן במכונית יכולים אדר' יוסי יפרח: 

 

  -אה אוקיי, יש להם מקום : מר ניר קריסטל

 

 יש חנייה תת קרקעית גם לאורחים.  אדר' יוסי יפרח: 

 

בהחלט  :חיים מלמןמר  היא  ששאלת  השאלה  ארז  אבל  חניות.  ברחוב  גם  יש  ברחוב.  גם  יש 

דם במרכז התכנון. בעבר אבמקום, כי התוכנית הזאתי בעצם מביאה גם תפיסת תכנון שרואה את ה

היינו   רמפות,  מאוד  הרבה  רואים  היינו  אומרת  זאת  רכב.  כלי  מוטה  היה  הוא  התכנון  שרוב  ראינו 

רואים הרבה מאוד הפרעות במדרכות. ומה שצוות התכנון פה מאוד מאוד שם עליו דגש, זה בעצם  

  -להקטין את הקונפליקטים בין הולך הרגל לבין המכונית

 

 ז יהיה פקק חנייה בחניון אתה אומר בבוקר.  א  ארז ברט: מר 

 

 עוד פעם אני לא חושב שיהיה פה פקק.  :חיים מלמןמר 

 

ישנם  אדר' יוסי יפרח:  ובראשונה.  בראש  הרגל  להולכי  כבוד  נותנת  הזאת  התוכנית  ראו, 
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שטחים פרטיים פתוחים, שהם משמשים את המקבץ של הבניינים, וכל היתר ברחובות יש מדרכות.  

י ויכוח גדול עם יועץ התנועה שלכם בעירייה. הוא דרש מקום חנייה מכל צד עם רחובות יותר  להיה  

תנועה   ויאפשרו  הקרקע,  לתוך  ייכנסו  המכוניות  שכל  כדי  אחד,  מצד  שמספיק  חשבתי  אני  רחבים. 

 יותר נוחה. 

 

 אבל אין פה חניות בשום צד עיליות.   ארז ברט: מר 

 

  -אין חניות אדר' יוסי יפרח: 

 

  -ברחוב ארז :חיים מלמןמר 

 

 רגע, בתוכנית הזאת כפי שהיא ערוכה כרגע, יש חנייה בכל צד על כל הרחוב.   אדר' יוסי יפרח: 

 

 אה ברחוב יש חניות.    ארז ברט: מר 

 

 ברחוב יש.  אדר' יוסי יפרח: 

 

 ברחוב.  :חיים מלמןמר 

 

 ברחוב יש חניות.    ארז ברט: מר 

 

 רחוב יש.  בברחוב יש.  אדר' יוסי יפרח: 

 

 חשבתי המצאתם פה איזה משהו מטורף.    ארז ברט: מר 

 

 לא, לא, ברחוב יש חניות.   :חיים מלמןמר 
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 ברחוב יש, רואים את זה פה בתשריט, יש.   אדר' יוסי יפרח: 

 

 רואים... מלמעלה.    ארז ברט: מר 

 

ממקום  אדר' יוסי יפרח:  להגיע  מאפשרים  הזאת  בתוכנית  שעוברים  ההליכה  למקום    מרחקי 

מהר. אני לא צריך ללכת כברת דרך ארוכה, כדי לעבור מתחם בינוי רציף, ולבוא לצד השני. אני יכול  

אליו.  להגיע  מבקש  שאני  מקום  לכל  קצרה  הכי  בצורה  ולהגיע  לצד,  מצד  באמצע  לחצות  תמיד 

  -השטחים הירוקים נוסף לזה שהם רבים, נוסף לזה שהם גם משמשים צירי הליכה

 

 כמה אחוזים שטחים ירוקים?   : טארז ברמר 

 

השטחים   אדר' יוסי יפרח:  אבל  מספרים.  לכם  אגיד  אני  אז  השטחים,  של  טבלה  יש  תכף 

הירוקים האלה באו לשמור על העצים הקיימים בכפר בתיה. אתם רואים את כל הנקודות האדומות  

  היה לשמר אותםיהאלה, הם עצים מיועדים לשימור. אנחנו גם דאגו שהגבהים יהיו כאלה שאפשר  

קומה  על  יושב  התעסוקה  אזור  לומר,  שחשוב  נוסף  דבר  כזה.  בכיוון  הם...  ולכן  בהם.  לפגוע  מבלי 

מסחרית למטה. זאת אומרת יהיה פה שפע של מסחר שגובל ברחוב שניתן להגיע אליו, ולעשות את 

 הקניות וכל מה שצריך. אפשר להמשיך הלאה.  

 

  -אפשר להתייחס ,יש לי שאלה גב' רונית ויינטראוב: 

 

אני מעדיף שאלות בסוף ברשותך, אני חיכיתי בחוץ שעתיים וחצי, אז תנו לי   אדר' יוסי יפרח: 

לגמור את כל ההסבר, ואחר כך אני אענה על כל השאלות לפני שאני אלך הביתה. התשריט הזה הוא  

ר ייעוד הקרקע. אתם  צבע מראה את  כל  ייעודי הקרקע,  פה את  והתשריט הטכני שמראה את  אים 

מהתקן  יותר  הרבה  הוא  ציבור  לצורכי  שהתקן  רואים  אתם  המגורים.  כמות  מול  אל  הירוק  כמות 

 הקיים. 
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 מהו?   ארז ברט: מר 

 

 המספרים אחר כך בטבלה.  אדר' יוסי יפרח: 

 

  -ברשותך, כשאומרים לי אחוז גבוה או אחוז הרבה יותר  ארז ברט: מר 

 

  -אתה צודק אדר' יוסי יפרח: 

 

 הוא לא אומר לי הרבה.    רז ברט: אמר 

 

 אני לא מתווכח, אני רק אומר אחר כך.   אדר' יוסי יפרח: 

 

 לא, כשאומרים הרבה, לדעת כמה.   ארז ברט: מר 

 

 בסדר הוא אמר, יציג בטבלה אחר כך.  : מר ניר קריסטל

 

   -יוסי מהיכרות מר חיים ברוידא: 

 

 אני לא אמרתי שלא.    ארז ברט: מר 

 

את   דא: ימר חיים ברו לסיים  לו  תנו  בואו  אז  מהריכוז,  יוצא  הוא  באמצע  אותו  כשמפסיקים 

 הדברים, ואחר כך הוא יענה על כל השאלות, תרשמו את זה. 

 

זה   אדר' יוסי יפרח:  הרחוב,  לב.  תשומת  מאוד  הרבה  לו  הקדשנו  הזה  במקום  המעבר  הלאה, 

ים, עד רחוב ירושלים כאן בנקודה  לרחוב הפארק. זה רחוב שמחבר מרחוב ויצמן ומגיע עד רחוב ירוש
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ומהירה,   חלקה  זורמת  תנועה  מייצר  הזה  הרחוב  שרוצה   2הזאת.  למי  שמאפשרים  לכיוון  נתיבים 

ולא   הקיימות  לא  המגורים,  שכונות  בתוך  לעבור  צריך  לא  ירושלים  לרחוב  ויצמן  מרחוב  להגיע 

רחוב הסייפן, אתם רו רחוב שהוא מרחיב את  להם פה  יש  לרחוב  אהחדשות. אלא  ים את ההרחבה 

  -2הסייפן, כדי לאפשר גם פה 

 

 הצהוב זה הסייפן?    ארז ברט: מר 

 

 זה הסייפן הקיים כן.   : מר ניר קריסטל

 

 כיוונים.  2 אדר' יוסי יפרח: 

 

 צהוב זה הקיים.   :חיים מלמןמר 

 

זאת  אדר' יוסי יפרח:  הקיים,  הסייפן  רחוב  זה  הזה  החום  חום.  להיות  אמור  זה  הזה    החום 

ההרחבה שלו. כאן תהיה גם הכניסה לקמפוס החינוכי שנמצא פה. אבל כל הדרך הזאת היא דרך דו 

 נתיבית, שמגיעה פה לצומת עם פנייה ימינה שמאלה, ומאפשרת את כל הכיוונים האפשריים. 

 

 זאת אומרת יש כניסה נוספת מעבר לכניסה הקיימת.  :חיים מלמןמר 

 

שמירה קפדנית על כל    , כמה מילים לגבי הבינוי. יש לנו כאןראני רוצה לעבו אדר' יוסי יפרח: 

קומות בדיוק לפי    11הוראות הבינוי של תכנית המתאר הכוללנית של רעננה. כל בנייני המגורים פה  

 התוכנית המרבית, המאפשרת על ידי התוכנית הכוללנית של רעננה. אנחנו הקפדנו על זה בתוקף.  

 

   -העד שמשנים את   ארז ברט: מר 

 

 בבקשה?  אדר' יוסי יפרח: 
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 עד שמשתנה הסיפור של שדה התעופה.   ארז ברט: מר 

 

 שדה התעופה אמור להשתנות זה נכון. אבל זאת התוכנית שאנחנו מגישים.   אדר' יוסי יפרח: 

 

 עובר לכמה?   11ואז זה   ארז ברט: מר 

 

 בבקשה?  אדר' יוסי יפרח: 

 

 ?  15-הופך ל 11-ואז ה  ארז ברט: מר 

 

 . 16   ברת:וד

 

 . 16  ארז ברט: מר 

 

אני יכול רק להגיד מה יש בתוכנית הזאת. אני לא חושב שאם התוכנית הזאת   אדר' יוסי יפרח: 

קומות, כדי לשנות את הדבר הזה, צריך לשנות את התוכנית. לשנות תכנית כפי שאתם    11קבעה גג  

אם מישהו לא יודע, אני מאחל לראש    ייודעים זה לא דבר קל. אני לא יכול להבטיח שזה לא ייקרה. כ

להגיד  יוכל  הוא  יבוא מישהו אחר שיאהב מגדלים,  עוד הרבה מאוד שנים, אבל אם  העיר להמשיך 

שהתוכנית   המקסימום  זה  כרגע  אבל  הזה.  הדבר  את  להבטיח  יכול  לא  אני  זה,  את  ולשנות  תכנית 

קומות,    13או    12ייתי עושה  המאפשרת. אני גם חושב, אני סתם אומר דבר, אני חושב שלמשל אם  

כי   כלכלית.  יותר  הייתה  צריך    11הבנייה  אני  קומות,  רב  בבניין  כבר  אני  חדרי    2מעליות    2קומות 

מדרגות לפחות. ואני בדיוק בתפר שמעלה אותי ברמה הבניינית. אבל זו הייתה ההחלטה של התוכנית 

 הכוללנית, ואני מכבד תכניות כוללניות.  

 

 קומות.   11הכול  מר חיים ברוידא: 
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אנחנו עושים במשרד תכנית כוללנית לרמת גן, לפתח תקווה ולרחובות. אנחנו   אדר' יוסי יפרח: 

מבינים בדיוק במה דברים אמורים. אני אוהב לכבד תכניות כוללניות. אני חושב שזאת ברכה למדינת  

והיפה הזאת מג עה באופן טבעי, יישראל. אתם רואים פה את החיבור אל הפארק. השדרה הגדולה 

המדרכות רמפות.  לי  שיש  ומבלי  מדרגות,  לי  שיש  מבלי  לדרך  מתחת  קרקעי  תת  במעבר    ועוברת 

ממשיכות בגובה העליון, והן מתחברות למפלס המדרכה של הרחוב העליון. הרחוב העליון יושב על 

יום. אני  ההקרקע הטבעית. פה ניצלתי את השיפוע של הקרקע, זה הקרקע הטבעית של הפארק נכון ל

עובר פה לאורך הדרך הזאת. הרמפה מתחילה, אני אחזור רגע אחד אחורה. הרמפה מתחילה באיזה  

   -שהוא מקום פה

 

 זה מצויר.  גב' דבי סלוצקי: 

 

של   אדר' יוסי יפרח:  בגובה  ממשיכה  והמדרכה  מתון,  באופן  יורדת  הרמפה  כן.  מצוירת  היא 

רים מעברים תת קרקעיים. לא רק זה, אלא גם מתחת  צהרחוב, כך שנוצרת. אין לנו את המפגעים שיו

צידי המעבר התת קרקעי מציעים לעשות חנות למסחר. זה יכול להיות בית קפה,    2-לכביש. אנחנו מ

זה יכול להיות חנות חלקי חילוף לאופניים, יכול להיות לכל מיני מכשירים שמתאימים למיקום על יד 

ילה, קצר, נעים, וכך לעבור בתוכו בקלות. אתם רואים  להפארק, עושה מהמעבר הזה מעבר מואר ב

מטר לפחות. מה שמאפשר לשים בתוכה   20כאן את השדרה הגדולה והרחבה. השדרה היא ברוחב לש  

ברוחב   זה  אחרת.  או  כזאת  לפעילות  אחרים  אזורים  וגם  לכלבים,  אזורים  וגם  משחק  מתקני  גם 

ודבר.   עניין  לכל  כשצ"פ  לתפקד  כדי  גדול  הבינוי.  ע מספיק  מאפייני  את  כאן  רואים  אתם  דבר,  וד 

מטר, אם אני זוכר    8הבניינים עם רווחים ביניהם. הרווח בין הבניינים אם אני זוכר נכון הוא לפחות  

 נכון את המספר, אל תתפסו אותי במילה.  

 

 ? 16-ו 10מה זה   ארז ברט: מר 

 

 מה.  ש, זה טעות סופר מה שנכתב 13זה צריך להיות  :חיים מלמןמר 



 עיריית רעננה 
 .03.202228  מיום  ,2022001ית )מליאה( ישיבת ועדה מקומ

 

 21 
 

 

 ?  16במקום  13איפה  גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 קומות במגורים.   10-קומות בתעסוקה ו 13-כן, זה ה :חיים מלמןמר 

 

 קומות.   11רגע, קודם אמר האדריכל הכול   ארז ברט: מר 

 

מסחר.    10לא,   אדר' יוסי יפרח:  קומת   + זה    10קומות  מסחר  קומת   + מגורים  קומות 

 המגורים. 

 

 קומות + מסחר זה בתוך השכונה?  01  ארז ברט: מר 

 

 כן.  אדר' יוסי יפרח: 

 

 יש מסחר בתוך השכונה?    ארז ברט: מר 

 

 יש מקומות שיש מסחר בצומת, הראנו את זה קודם.   אדר' יוסי יפרח: 

 

 הראית באזור הסגול.    ארז ברט: מר 

 

 כאן יש לנו מסחר.   אדר' יוסי יפרח: 

 

 מצביע.   האני לא רואה איפה שאת  ארז ברט: מר 

 

 ר השוכבים האלה אלה חזיתות מסחריות.  -ארז, ב :חיים מלמןמר 
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  -הדבר הזה אדר' יוסי יפרח: 

 

 + מסחר וכל השאר...  10פה זה  :חיים מלמןמר 

 

 .  11וכל השאר זה  אדר' יוסי יפרח: 

 

  -לובי פלוס :חיים מלמןמר 

 

 קומות.  10לובי +  אדר' יוסי יפרח: 

 

 קומות.  10קומות או מסחר +  10ובי + לאז זה   ארז ברט: מר 

 

 נכון.  אדר' יוסי יפרח: 

 

  -ובשטחים הסגולים זה מסחר פלוס  ארז ברט: מר 

 

 קומות.  16 אדר' יוסי יפרח: 

 

 קומות בסגולים.  16מסחר +   ארז ברט: מר 

 

 נכון.  אדר' יוסי יפרח: 

 

 כן?   ארז ברט: מר 

 

 כן.  אדר' יוסי יפרח: 
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 . 16רושלים זה מסחר + יעל   ארז ברט: מר 

 

 ? 16 : מר ניר קריסטל

 

נכון, אנחנו מנצלים את... שמה שהיה פעם שדה תעופה, והיה שמה מסלול עם  אדר' יוסי יפרח: 

 מגבלה. אז ברחוב ירושלים המסלול מאפשר לי גובה יותר גדול.  

 

 .  10ר + ח, בצמתים מס10, ברוב השכונה לובי + 16אז על ירושלים מסחר +   ארז ברט: מר 

 

זה   :חיים מלמןמר  פה  דרום.  צפון  של  הראשי  הציר  עם  ירוקה  השדרה  של  במפגש  בצומת, 

 מסחר בקומת הקרקע שפונה לכיוון השדרה, וגם פה. 

 

 . תודה. 10זה חלק מסחר +   ארז ברט: מר 

 

 אתם רואים שכל החנייה היא תת קרקעית...   אדר' יוסי יפרח: 

 

 ת כן.  והחנייה של הדיר  ארז ברט: מר 

 

 של הכול.  אדר' יוסי יפרח: 

 

 של הדירות.   ארז ברט: מר 

 

לא  אדר' יוסי יפרח:  מקומה  הקרקע,  בתת  המכונית  של  שכבודה  גדולים  מאמינים  אנחנו 

 במרחב הציבורי.  

 

 מה היחס...?   ארז ברט: מר 
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מצאים נדרכים מלאים  6במשרדנו כתבנו את ההנחיות לתכנון רחובות בערים  אדר' יוסי יפרח: 

 על השולחנות של כל משרדי התכנון, ועל פיהם אנחנו עובדים. אלה הם העקרונות שנקבעו. 

 

 מה היחס של חנייה לדירות?   ארז ברט: מר 

 

 קומות.  13יוסי אני אתקן ברשותך זה    :דובר

 

 ?  16, לא 13המסחר   ארז ברט: מר 

 

 קומות.  13לא,  :חיים מלמןמר 

 

 לים?  שברחוב ירו  ארז ברט: מר 

 

 כן.    דובר:

 

 חבר'ה יכול להיות שיש פה אי דיוקים, כי זאת לא המצגת שלי.  אדר' יוסי יפרח: 

 

 . 16קומות ולא  13אני זוכר  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 , אני זוכר. 16קומות נכון, לא  13 מר חיים ברוידא: 

 

 אנחנו מדברים על הסגולים.   ארז ברט: מר 

 

 יכול להיות.  ח: ראדר' יוסי יפ
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 בשדרות ירושלים.   :חיים מלמןמר 

 

 מה יחס החניות לדירות, כי דיברת על החניות.    ארז ברט: מר 

 

 יש תקן.    דובר:

 

  -החניות אדר' יוסי יפרח: 

 

 יש תקן ארצי וברעננה יש תקן אחר.   ארז ברט: מר 

 

ה אדר' יוסי יפרח:  המתאר  לתוכנית  בהתאמה  רעננה  של  התקן  פי  שנקרא  כעל  מה  וללנית. 

על   עובדים  אז אנחנו  אז הוא תקף.  יש תקן מקומי,  בתקנות, הרי התקנות הארציות אומרות שאם 

 פיו. 

 

 אז מהו התקן?   גב' דבי סלוצקי: 

 

 מהו התקן בתוכנית הזאתי?   ארז ברט: מר 

 

  -נדמה לי אדר' יוסי יפרח: 

 

 התקן העירוני העכשווי.   :חיים מלמןמר 

 

 הו בבקשה? מ  ארז ברט: מר 

 

 אני לא זוכר.  אדר' יוסי יפרח: 
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 התקן שלנו.  :חיים מלמןמר 

 

 לא זוכר ברגע זה להגיד לך מה התקן.  אדר' יוסי יפרח: 

 

 איפה... המהנדס, כן הנה פה.  גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 אני פה.  :חיים מלמןמר 

 

   -אז הנה למה הוא לא גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 תקן של מרכז העיר של קצה העיר.   .על פי התקן  ארז ברט: מר 

 

אתם רואים כאן את מיקומה של התוכנית על רקע התוכנית הכוללנית פלוס  אדר' יוסי יפרח: 

התוכניות של השכונות החדשות המתוכננות, ואני אסביר. זאת התוכנית הכוללנית של העיר רעננה,  

ננה. החלק הזה הדרומי כאן, זו  עזאת. החלק הזה זה תכנית, החלק הזה כאן, זה מה שנקרא מערב ר

  -השכונה שתכננה העירייה

 

 . 2021, 2020 : מר ניר קריסטל

 

כן   אדר' יוסי יפרח:  גם  זה  הזה  תעסוקה  האזור  רעננה.  דרום  שנקרא  מה  זה  הדרומי,  החלק 

 תכנון של המשרד שלנו. אחר כך הוא אוחד יחד עם המגורים, בגלל נושאים של איחוד וחלוקה.  

 

 כן.  2021, 2020 : סטלימר ניר קר

 

 אבל את התכנון הספציפי הזה זכינו ועשינו גם אותו.  אדר' יוסי יפרח: 
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 תקן חנייה אתה רוצה...   :חיים מלמןמר 

 

, 1.7מ"ר    120עד    75-, דירות מ1.3מ"ר    75תקן החנייה מדבר לדירות של עד   אדר' יוסי יפרח: 

 חניות ליחידת דיור.   2מ"ר  120ודירות מעל 

 

 זה תקן חנייה של העיר.   : יר קריסטלנמר 

 

מה שהתב"ע אומרת. תקן החנייה יהיה בהתאם לתקן החנייה לעת  כן, כן, זה   :חיים מלמןמר 

 הוצאת היתר הבנייה.  

 

 זה נכון לכל בניין שנבנה?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רגע, אבל זה לא כולל את האורחים באמת.   : מר ניר קריסטל

 

 , לא, לא, זה פלוס אורחים. אל אדר' יוסי יפרח: 

 

 להולכים ברחוב.   :חיים מלמןמר 

 

 הולכים ברחוב.   : מר ניר קריסטל

 

 כתוב בתקנון פלוס חנייה לאורחים.  אדר' יוסי יפרח: 

 

 לא הבנתי, מעבר לזה יש לך?  : מר ניר קריסטל

 

 ברחוב.  :חיים מלמןמר 
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 התקן הזה זה לדירות.   אדר' יוסי יפרח: 

 

 נכון.  : לטמר ניר קריס

 

 פלוס אורחים. התקן הזה לא כולל אורחים.   אדר' יוסי יפרח: 

 

 בתוך חניות המגורים התת קרקעיים?  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 ברחוב.  : מר ניר קריסטל

 

 ברחוב.  :חיים מלמןמר 

 

 אז כל האורחים רק ברחוב.  : מר ניר קריסטל

 

 כן.  :חיים מלמןמר 

 

 צפיפות.   ארז ברט: מר 

 

 הלאה.  יוסי יפרח:  'אדר

 

   -עד 14הצפיפות המוצעת   ארז ברט: מר 

 

חשוב.   אדר' יוסי יפרח:  בתשריט,  רגע להסביר  לי  תנו  חבר'ה  קוראים,  שאתם  לפני  דקה,  רגע 

אתם צריכים להבין שרעננה מתפתחת על פי התחזית ועל פי התפיסה הכללית של התוכנית הכוללנית,  

מערב.   לכיוון  הולך  הפיתוח  גם  ודווקא  ובאה  הזה,  הקטע  פה  שהיא  רעננה,  מערב  תכנית  באה  לכן 
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התוכנית הזאת שהיא כאן, והיא בעצם נתמכת על תחנת הרכבת רעננה מערב, שהיא על רחוב, קרוב  

לרחוב ירושלים בנקודה הזו. התוכנית של כפר בתיה שאנחנו מדברים, זה הכתם הזה. ואנחנו רואים  

זה    כאן את הכתם של המרכז החינוכי. זה כולו מרכז חינוכי, החלק הצפוני שלו  הכתם הצפוני. לא 

תכנית מחוזית חלקית.   –שטח לפנאי ונופש של העירייה. התוכנית הזאת עברה שינוי תמ"מ, תמ"מ  

שתבוא   המפורטת  התוכנית  פי  על  עירוני  לפיתוח  לשטח  הכול  על  כללי  ממוסד  זה  את  שינתה  והיא 

התוכנית.   וזו  כך,  הקייאחר  המוסד  המגורים   םאת  שכונת  ואת  הקיים,  המצב  מכוח  בונים  אנחנו 

אנחנו בונים מוכח התוכנית החדשה, שאני מציג אותה בפניכם כרגע. זכינו והרווחנו וגם אנחנו תכננו 

מ הוא  הבנוי  שהרצף  רואים  שאתם  כך  הרצליה,  של  הקטע  שישנם  531צידי    2-את  גשרים    2, 

ובין הרצליה, אחד מהם   מצא באזור הצפוני, באזור הזה כאן בנקודה הזאת,  נשמקשרים בין רעננה 

הגשרים האלה מחברים את העיר המתוכננת כאן, פה זה השטח שהיה פעם שדה    2והשני נמצא כאן.  

 יחידות דיור, גם כן במשרדנו,   16,000התעופה. אז מחברים את העיר המתוכננת כאן, כאן מתוכננים 

 

הי  מר חיים ברוידא:  שפה  להגיד  רוצה  הלך    האני  דבר  של  בסופו  התנגדה.  שהעירייה  הסיפור 

 למחוזי, והם הכפילו לדעתי, נכון? 

 

 התוכנית הזאת נמצאת כרגע על שולחנה של הותמ"ל.  אדר' יוסי יפרח: 

 

  -הותמ"ל מר חיים ברוידא: 

 

  -כי גם עיריית הרצליה מתנגדת אדר' יוסי יפרח: 

 

   -כן, אז העלו את כמות מר חיים ברוידא: 

 

  -על אף וסי יפרח: יאדר' 

 

 לא אישרו אותה.    ארז ברט: מר 
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ההחלטה  אדר' יוסי יפרח:  על  ללקח,  חשוב  מאוד  ניסיון  זה,  את  לי  תנו  חבר'ה  רגע,  רגע, 

התעופה   שדה  של  השטח  לתכנון  אדריכלים  בין  תחרות  עשתה  הרצליה  עיריית  היום.  שתקבלו 

הר עיריית  הזאת.  בתחרות  זכה  צפריר  פרחי  משרד  ההנהלה,  צהמתפנה.  התחלפה  שני  בשלב  ליה 

רשות  מגורים.  הרבה  כך  כל  רוצים  לא  הם  מגורים,  מידי  יותר  שזה  החליטו  המדיניות,  התחלפה 

מקרקעי ישראל שהיא בעלת הקרקע, ובמקרה אנחנו גם חברה מתכננת של רשות מקרקעי ישראל, אז 

יש מקרקעי  רשות  של  המדיניות  בגלל  פיזי.  תכנון  לתכנן  קיבלנו  עם  ראנחנו  יחד  לעבוד  היא  אל 

אותה   מכבד  שאני  אמגדי  דוד  קפדנית של  מדיניות  זאת  הותמ"ל.  עם  יחד  לא  המקומיות,  הרשויות 

ועדה מחוזית תל  זו  ועדה מחוזית אחרת,  זו  עיריית הרצליה לא האמינה, סליחה הרצליה  לב.  בכל 

ישראל מח להתנגד, רשות מקרקעי  עיריית הרצליה החליטה  ז תל אביב העביר ואביב. מכיוון שכך, 

 יחידות דיור במקום הזה.   16,000את התוכנית לותמ"ל. הותמ"ל קבע 

 

 במקום כמה?   :אילן כהןמר 

 

   -אוקיי? ולכן אני מאוד מתחבר 12,000 אדר' יוסי יפרח: 

 

  -8,500...  מר חיים ברוידא: 

 

מס גב' רונית ויינטראוב:  להם  היה  זה,  את  לעשות  יכולים  הם  אומרת?  זאת  ציבור  פמה  שטחי  יק 

 לזה? מספיק קרקעות?  

 

 כן, כן.  אדר' יוסי יפרח: 

 

 זה עוד לא אושר, עכשיו זה בדיון.   ארז ברט: מר 

 

 התשובה היא כן.   אדר' יוסי יפרח: 
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 זה עוד תקוע אבל נכון?   : מר ניר קריסטל

 

 התשובה היא כן.   אדר' יוסי יפרח: 

 

 זה עוד תקוע.   ארז ברט: מר 

 

 זה עדיין לא אושר אמרתי, זה נמצא על שולחנה של הותמ"ל...  : אדר' יוסי יפרח

 

   -אבל רוח הדברים :חיים מלמןמר 

 

 כן, כן, ברור.   אדר' יוסי יפרח: 

 

 זאת רוח הדברים.   :חיים מלמןמר 

 

   -זה לא רוח הדברים אדר' יוסי יפרח: 

 

 יינים.  נרוח הדברים גם שלא יהיה שדה תעופה, ואפשר להגדיל את הב  ארז ברט: מר 

 

זה לא רוח הדברים, זאת התוכנית שנערכה בתיאום ועדת היגוי של הותמ"ל.   אדר' יוסי יפרח: 

 עדיין לא אושרה.  

 

יחידות, אתה... שיבוא   1,200זאת אומרת אתה אומר אם עכשיו אנחנו רוצים    :אילן כהןמר 

  -המינהל

 

  -המינהל איתנו ידידי, אנחנו חתומים אדר' יוסי יפרח: 
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  -לא  :ילן כהןאמר 

 

 רגע, רגע,  אדר' יוסי יפרח: 

 

 זה לא מינהל.   ארז ברט: מר 

 )מדברים יחד(  

 

 . 2,500, 1,250תבוא ועדה מחוזית יגידו לא   :אילן כהןמר 

 

 . 7,000גם   ארז ברט: מר 

 

 .  2,700הם דיברו על  מר חיים ברוידא: 

 

איתנו  אדר' יוסי יפרח:  יחד  ההנהלה  העיר  ראש  רגע,  עם    רגע,  מלא  בתיאום  לעבוד  השכלנו 

. היא חתמה על 1,250-רשות מקרקעי ישראל. התוכנית הזאת מוסכמת על הרשות מקרקעי ישראל ה

מקרקעי   רשות  עם  אחת  בעצה  נמצאים  שאנחנו  כך  המחוזית.  לוועדה  אותה  להגיש  כדי  התוכנית 

יבים, אנחנו כמשרד  וישראל. אבל עמדתה של הוועדה המחוזית, שיכולה להיות גם אחרת. אנחנו מח

יחידות דיור    1,250תכנון, רשות מקרקעי ישראל כגוף נלווה והעירייה, חתומים על הסכם שזה יהיה  

 בלבד. בסדר? יותר מזה לא יכולים לעשות.  

 

 רגע, אני לא שמעתי... עד הסוף.  גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד( 

 

שנה, יש לי מנהג שרק אחד מדבר בישיבה.    02מאז שהייתי מתכנן מחוז לפני   אדר' יוסי יפרח: 

אני רוצה להגיד ככה, בתנאים הקיימים היום, אנחנו עשינו מאגר כוחות כדי להעביר את התוכנית  
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הזאת כפי שהיא בוועדה המחוזית. שיתוף פעולה מלא של הרשות המקומית יחד עם רשות מקרקעי  

ת ביחד, העלינו אותה על המערכת של אישראל, שהיא בעלת חלק מהקרקע. הגשנו את התוכנית הז

בהסכם,  שנכתבו  כפי  לנתונים  מסכימים  כולם  לדיון,  יבוא  כשזה  היא  והכוונה  ערים.  בניין  תכניות 

וכפי שבוצעו בתוכנית. עדיין יש בעיה של קרקע במדינת ישראל כולם יודעים. עדיין הוועדה המחוזית  

ש כמה  לצופף  בקרקע  חיסכון  של  טובות  מסיבות  אני ררוצה  אבל  קיים.  עדיין  הזה  הדבר  ניתן.  ק 

סיכוי   לזה  יש  הנקודות האלה,  על  יעמדו  העירייה, אם הם  יחד עם  ישראל  מאמין שרשות מקרקעי 

 טוב להתאשר כמו שזה, זה מה שאני יכול להגיד בשלב זה, בסדר? הלאה.  

 

 רגע, לפני שאתה עובר שקופית.   ארז ברט: מר 

 

להתקד אדר' יוסי יפרח:  לי  כרגע  םתן  הרצליה  הרצליה.  של  הניסיון  את  לעצמכם  תיארתם   .

בגלל ההתנגדות שלהם, ובגלל שלא השכילו להגיע להסכם עם הרשות, רשות מקרקעי ישראל העבירה 

 הלאה.  את התוכנית לדיון בותמ"ל. נמצא על שולחנה של הותמ"ל כרגע. 

 

 ופית הזאת? קאפשר לפני שאתה עובר שקופית, לשאול משהו על הש  ארז ברט: מר 

 

 אם אתה מבקש כל כך.   אדר' יוסי יפרח: 

 

 לא התייחסת לצד הימני בשקופית לצפיפות, אם תוכל להסביר על הצפיפות.    ארז ברט: מר 

 

. אם 24אני אדבר, כן. הצפיפות המרבית על פי תכנית המתאר של רעננה היא   אדר' יוסי יפרח: 

 . 28אני זוכר נכון אנחנו הגענו לצפיפות של 

 

 של?   ארז ברט: מר 

 

 . 28 מר חיים ברוידא: 
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 . 28 אדר' יוסי יפרח: 

 

 יחידות דיור.  28בתוכנית המתאר  :חיים מלמןמר 

 

 הוא אומר.   24 : מר ניר קריסטל

 

 ?  28על פי תכנית המתאר   ארז ברט: מר 

 

 .  28לפי תכנית המתאר  :חיים מלמןמר 

 

יחידות דיור,    23שוואה לפי תכנית רעננה זה  הסליחה, סליחה, סליחה, כתוב ל אדר' יוסי יפרח: 

 .  28-אנחנו הגענו ל

 

 לא, זה לא מה שכתוב.    ארז ברט: מר 

 

 . 27-ל :חיים מלמןמר 

 

   -והצפיפות 27... מוצעת  גב' דבי סלוצקי: 

 

 . 28והמקסימום  27אתם מציעים  : מר ניר קריסטל

 

   -ן אניכאתם כתבתם את המספרים האלה לא אני, ל אדר' יוסי יפרח: 

 

 27הצפיפות המוצעת בתוכנית הזאת, הצפיפות המקסימלית בתוכנית הזאתי   :חיים מלמןמר 

 יחידות דיור.  
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 זה פער עצום?  27-ל 14אבל מה זה בין   ארז ברט: מר 

 

  -יש סוגים שונים של מגרשים, הצפיפות המקסימלית :חיים מלמןמר 

 

פיפות המקסימלית, כאילו זה פער עצום.  צ, זה כמו להגיד ה27כמה    14כמה    ארז ברט: מר 

 . אני לא אומר טוב או רע, אני לא מצליח להבין אותו.  קשה לי עם הנתון הזה

 

 כן, כן, אני מבין מה שאתה אומר.  :חיים מלמןמר 

 

 בצפיפות אחרת.   60%בצפיפות כזאת,  40%כאילו  : מר ניר קריסטל

 

 יש השוואה לתוכנית אחרת.  גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 כמה בנווה זמר למשל? סתם מעניין אותי.    ארז ברט: מר 

 

 אני לא זוכר בעל פה.   :חיים מלמןמר 

 

   -מה זה... התוכנית גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 אנחנו עשינו את הבדיקה הזאת מול נווה זמר, ואני לא זוכר את הנתונים.   אדר' יוסי יפרח: 

 

 אני לא זוכרת את המספרים?  מה זה השוואה לתוכנית... אם גב' אנה פוזמנטיר: 

 

   -זה כמו ש 2020רע/ :חיים מלמןמר 
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 מדרום לפארק.   : מר ניר קריסטל

 

 מה זה? הקרוב לפארק? מול הפארק?  גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 מדרום לפארק.   : מר ניר קריסטל

 

 .  23וכמה הצפיפות?  גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 התוכניות האלה.  לאני לא זוכר בעל פה את הנתונים ש :חיים מלמןמר 

 

 יחידות לדונם.  24אז אני אגיד  מר איציק לוגסי: 

 

 איפה?   ארז ברט: מר 

 

 זה הממוצע.  מר איציק לוגסי: 

 

 איפה?   ארז ברט: מר 

 

 בתוכנית הנידונה כרגע.   :חיים מלמןמר 

 

  -לא יותר מר איציק לוגסי: 

 

 אתה?   ירק תציג את עצמך, כי אני לא יודעת מ גב' איילת  ארז סגן: 

 

הצפיפות   מר איציק לוגסי:  מטעם...  הפרויקט  מנהל  לוגסי  איציק  הפרויקט.  מנהל  אני 

 , בסדר?  28-ולא יותר מ 24הממוצעת היא 
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 שזה תואם את תכנית המתאר בעצם שלנו.   :חיים מלמןמר 

 

 שבונים.   2012-אנחנו לא יודעים כרגע מה קורה בנווה זמר וב  ארז ברט: מר 

 

 ...2020-לא, אנחנו נתנו פה השוואות רק ל :חיים מלמןמר 

 

אנחנו בתשריט הזה מנסים להראות את הסכימה של התוכנית, כדי להבין את   אדר' יוסי יפרח: 

שכונה   כאן  יש  ראו,  זה.  את  להגיד  שנוכל  כדי  דברים,  כמה  לעצמי  רשמתי  אני  ופה  שלה.  העיקרון 

  -טים. היבט אחד לא להתקרבבהי 2-קיימת, שאנחנו עשינו כל מה שניתן לשמור עליה ב

 

 לאן?   ארז ברט: מר 

 

לא להתקרב עם הבנייה החדשה אל הבנייה הקיימת. כי הבנייה החדשה היא   אדר' יוסי יפרח: 

קומות. אז    4או    3קומות, החלק הזה זה    2קומות, והבנייה הקיימת חלק אחד הם צמודי קרקע    10

י זה לא חי בשלום ביחד, ולכן השטח הזה כולו כעשינו מאמץ כדי לא לקרב את שני הדברים ביחד,  

קומות, במושגים של היום, זהו. אנחנו    3-4הוא או שצ"פ או שטח למוסד ציבורי שגובהו בדרך כלל  

אותו,   לחצות  שיודע  אחד  רחוב  רק  לנו  יש  הליכה.  צירי   , בין...  לחבר  שיודעים  הליכה  צירי  עשינו 

הראשיים ממה שהיה לה קודם. כי היום היציאות    םשמאפשר לשכונה הקיימת יותר יציאות לצירי

לשכונה הזאת הם רק בצומת של הסייפן ורק בצומת כאן על ירושלים. ובמצב החדש הם גם יכולים  

ולבוא על הגשר להרצליה. זה   לנסוע  גם  זה  ויצמן  כיוון. עכשיו תבינו רחוב  ולפנות לכל  לצאת לכאן 

וכמובן פה לכיוון   נסיעה חשוב.  כיוון  כיוון תנועה חשוב. זאת  צעוד  כן  גם  זה  ירושלים,  ומת אחוזה 

פה יש  של   אומרת  שהמצב  וגילינו  תחבורתית.  השפעה  בדיקת  זה  בה"ת  הזה.  לנושא  בה"ת  ועשינו 

 התנועה במקום הזה בעומס של היציאה והכניסה אליה, משתפר לעומת מה שהיה קודם. 

 

 משפחות.   1,500כן, אבל גם יש עוד   ארז ברט: מר 
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  -בסדר, אבל ר' יוסי יפרח: דא

 

  -הבה"ת לא מראה חגיגה מירושלים : מר ניר קריסטל

 

 . 1,250משפחות,  1,500אבל יש עוד   ארז ברט: מר 

 

כן, אבל אני אומר המערכת הזאת תוכננה לתת מענה לכמות הכוללת הזאת.   אדר' יוסי יפרח: 

יש שיפור במצב  מברגע שאתה בודק צמתים במערכת, אתה בודק שהשיפור בצמתים ל רות הגידול, 

 תפקוד הצמתים.  

 

זה    ארז ברט: מר  אחרי  ורק  צמתים  קודם  כבישים,  קודם  מדורגת?  בנייה  מחייבת  התב"ע 

 מגורים? 

 

 אני אסביר, אני אסביר, אבל אני רוצה להסביר על זה בסוף.  אדר' יוסי יפרח: 

 

 אוקיי.   ארז ברט: מר 

 

 כי זה הסבר ארוך.   אדר' יוסי יפרח: 

 

 בסדר.   ארז ברט: מר 

 

רואים,  אדר' יוסי יפרח:  אתם  משפטים  בכמה  פה  אז  הזה.  לנושא  הסבר  לתת  מתחייב  אני 

דיברנו על היתרונות והחסרונות ומה שאמרתי לכם בתמצית, אני מציע לכם לעבור הלאה. הנתונים  

  -375%מ"ר תעסוקה ומסחר. מבני ציבור  90,000יחידות דיור,  1,250הכמותיים 
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  -375%ממה?   ארז ברט: ר מ

 

 ביחס לשטח המגרש.   :חיים מלמןמר 

 

 אחוז בנייה ביחס לשטח המגרש.  אדר' יוסי יפרח: 

 

   -אוקיי, בכל שטח המגרש  ארז ברט: מר 

 

   -התוכנית מייצרת אדר' יוסי יפרח: 

 

 .  375%מבני ציבור ויש   ארז ברט: מר 

 

 בשטחים המיועדים למבני ציבור.  :חיים מלמןמר 

 

   -כן, כן, בכל מגרש  ארז ברט: מר 

 

 ברור, ברור בסדר.   :חיים מלמןמר 

 

 ? 3000רגע, אולי אני פספסתי, אבל הצפיפות כן תואמת את רע/ גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כן, כן, בוודאי.   :חיים מלמןמר 

 

 בטוח?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בוודאי.  :חיים מלמןמר 
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 ל הקצה או איך?  עוהיא  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 היא קרובה לקצה שלה.   :חיים מלמןמר 

 

 מה?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 קרובה לקצה הגבוה שלה.   :חיים מלמןמר 

 

לנו   אדר' יוסי יפרח:  שיש  מכיוון  זה.  של  לצפיפות  לחלוטין  תואם  הממוצע  ככה,  אסביר  אני 

 יהיה לשמור.   ךכמה סוגים של בניינים, אז יש פחות יותר, אבל על הממוצע צרי

 

בסמכות   גב' רונית ויינטראוב:  זה  התוכנית,  שתואמת  מה  בגבולות  זה  עדיין  אם  בעצם  למה  אז 

 מחוזית? 

 

מכיוון שהתוכנית הכוללנית לא שינתה את הייעוד של המוסד. כל האזור הזה   אדר' יוסי יפרח: 

 היה פעם מוסד בתמ"מ.  

 

 כן, זה אנחנו יודעים.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

אז התוכנית הכוללנית על מנת לא לעלות למועצה הארצית ושינוי, כדי לאשר  אדר' יוסי יפרח: 

 את התמ"מ.   את הנושא הזה, הם השאירו

 

   -אז למעשה בגלל שינוי הייעוד מלכתחילה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 נכון.  אדר' יוסי יפרח: 

 



 עיריית רעננה 
 .03.202228  מיום  ,2022001ית )מליאה( ישיבת ועדה מקומ

 

 41 
 

בארצי.   גב' רונית ויינטראוב:  עבר  השינוי  בעצם,  עבר  חזרה  אזה  זה  את  הורידו  כאילו  בעצם  ז 

 למחוזי בבינוי?  

 

   -את התכנון העירוני השאירו למקומית. למחוז אדר' יוסי יפרח: 

 

 השאירו את הייעוד.   : מר ניר קריסטל

 

נכון   אדר' יוסי יפרח:  שזה  עירוני,  לפיתוח  קודם  היה  שזה  ממוסד  הייעוד  את  רק  שינו  הם 

 לעכשיו. 

 

  -יושעכ גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -רגע, עוד כמה שקופיות אדר' יוסי יפרח: 

 

תכנית  גב' רונית ויינטראוב:  שאומרת  מה  של  בקצה  בקצה  אנחנו  אם  שאלה,  לי  יש  אבל  רגע, 

 המתאר. אז יש אפשרות מעבר לזה גם לדחוס?  

 

יותר, אל  אדר' יוסי יפרח:  אז אמרתי לא. התוכנית הזאת מציגה את המקסימום. כדי לבנות 

את יצטרך    תיקחו  הוא  מגדלים,  לבנות  וירצה  אחר  עיר  יבוא ראש  שאם  מכיוון  בהבטחה ממני,  זה 

 לעשות תב"ע. 

 

 ברור.  : מר ניר קריסטל

 

 ואת זה אני לא יכול למנוע, החוק מאפשר את זה.   אדר' יוסי יפרח: 

 

 רק אם בעל הקרקע ירצה. לא ראש העיר קובע מה יהיה התב"ע.   ארז ברט: מר 
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 ראש העיר יכול ליזום תכנית גם כן.  : חאדר' יוסי יפר

 

  -אבל אם הבעלים לא יעשה את זה  ארז ברט: מר 

 

 אם הבעלים לא יעשה את זה, אז לא יעשה את זה.   אדר' יוסי יפרח: 

 

 אבל... כן יכול לשנות את הצפיפות.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 הותמ"ל.  :חיים מלמןמר 

 

 ית, יכול להתערב גם בצפיפות כן. זכל מוסד שהוא ברמה המחו אדר' יוסי יפרח: 

 

   -אם זה עובר למחוזית כן גב' דבי סלוצקי: 

 

אם זה עובר לותמ"ל, אם זה עובר לותמ"ל אני בהערכה שלי, ואני לא חותם   אדר' יוסי יפרח: 

 , לפחות.  1,500על זה, הותמ"ל יכפה עליכם צפיפות הרבה יותר גבוהה לפחות 

 

   -? אין פההעל סמך מ גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -על סמך מה שבכל המדינה  אדר' יוסי יפרח: 

 

 על סמך מדיניות.   :חיים מלמןמר 

 

 בונים היום בצפיפויות.   אדר' יוסי יפרח: 
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   -אבל יש תכנית גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בסדר יגדילו גם את הגובה של המגדלים.   ארז ברט: מר 

 

מניסי אדר' יוסי יפרח:  לכם  אומר  אני  בצפיפות וידידיי,  גם  טובות  די  שכונות  לתכנן  אפשר  ן, 

יחידות דיור לדונם. אנחנו לא שם, אנחנו שומרים על העיקרון של מה שרעננה רוצה להיות,   30של  

יפה שיש לכם, רק כדי שתבינו כמה חשוב שיש לכם תכנית כוללנית מאושרת. הלאה. לגבי המסחר  

  -ותעסוקה

 

 ח לגמרי בנתון של הצפיפות שרשומה בזה? וחיים, אתה בט גב' רונית ויינטראוב: 

 

 חד משמעית. חד משמעית.  :חיים מלמןמר 

 

 . 20כי הנתון שאני הכרתי זה   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 . 28 :חיים מלמןמר 

 

 לגבי המסחר ברחוב ירושלים, דיברנו. אין לי מה להוסיף.  אדר' יוסי יפרח: 

 

לכפ גב' רונית ויינטראוב:  ינסו  ואם  שקיימים ורגע,  הציבור  שטחי  והכול?  יותר  גבוהה  צפיפות  ת 

 יכולים לענות על זה? לא הגיוני. 

 

 הם יגדלו בהתאמה.   :חיים מלמןמר 

 

 איך הם יגדלו?   גב' רונית ויינטראוב: 
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 הם יגדלו בהתאמה.    ארז ברט: מר 

 

  -איך הם יכולים לגדול? יש בסוף גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יעלו לגובה יהיה יותר...  םהבנייני  ארז ברט: מר 

 

 זה לא משנה, אבל עדיין צריך להתייחס לפי יחידות הדיור גם.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

אני רוצה להגיד לך משהו, שטחי הציבור שיש פה יכולים בקלות לקנות את   אדר' יוסי יפרח: 

 . 1,250-. מלכתחילה הם יותר גדולים ממה שהתקן מחייב ל1,500-ה

 

 גם השטחים הירוקים.   לוגסי:  מר איציק

 

שאמרתי   אדר' יוסי יפרח:  כמו  כלליים  נתונים  לעשות.  מה  אין  האמת,  את  אומר  ,  1,250אני 

 , אם אני זוכר נכון. 360יחידות דיור קטנות נדמה לי מדובר על 

 

 מה זה יחידות דיור קטנות?   ארז ברט: מר 

 

 . 360 מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 מה זה הגודל?    : ארז ברטמר 

 

 מ"ר.   70אני אגיד, אני אגיד. זה דירות עד  אדר' יוסי יפרח: 

 

 מ"ר.  80-50 מר איציק לוגסי: 
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 מה?   ארז ברט: מר 

 

 מ"ר.  80-50 :חיים מלמןמר 

 

 מ"ר לדירה.   80מ"ר עד  50דירות קטנות זה בין  אדר' יוסי יפרח: 

 

 יחידות...  360 מר איציק לוגסי: 

 

 יחידות.  360 ח: ראדר' יוסי יפ

 

 מהם יוקצו לבני רעננה.  300 מר חיים ברוידא: 

 

 ? לא הבנתי.  300...   ארז ברט: מר 

 

 יוקצו לבני רעננה, זה כתוב גם בחוזה.  300 360מתוך  מר חיים ברוידא: 

 

 מה זה בני רעננה?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 תושבי רעננה.    :אילן כהןמר 

 

 ננה? אני רוצה להבין. עמה זה בני ר מר מיכאל רייזמן: 

 

 אנחנו נמצא את ההגדרה, נעשה את ההגדרה מה זה בני רעננה.  מר חיים ברוידא: 

 

מי   מר מיכאל רייזמן:  זה  רעננה  בני  זה.  של  ההגדרה  בלי  רעננה  בני  להגיד  אפשר  אי  אבל  לא, 
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 שנולד ברעננה?  

 

  -אנחנו מר חיים ברוידא: 

 

   .שנים.. 3-מי שיותר מ מר מיכאל רייזמן: 

 

  -לא, אני חושבת שהבעיה היא אחרת גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -חברים, רגע, רגע אדר' יוסי יפרח: 

 

אני  גב' רונית ויינטראוב:  באמת,  לאדריכלים  כבוד  המון  לי  יש  האדריכל  כבוד  לי  תן  שנייה,  רגע 

 בבית.   2נשבעת לך, יש לי 

 

   -עוד מילה, עוד מילה אדר' יוסי יפרח: 

 

 אוקיי.  נטראוב: יגב' רונית וי

 

 לפני שתשאלי את השאלה.  אדר' יוסי יפרח: 

 

 לא, זה חשוב מאוד הנושא, כן.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

נכנסת  אדר' יוסי יפרח:  לא  ערים  בניין  תכנית  בסדר?  לך,  להגיד  הולך  שאני  מה  מאוד  חשוב 

זה לא השולחן.    יה. לכןילקבוע מי הבן אדם שנכנס. הדבר הזה נקבע בהסכמים בין היזמים ובין העיר

יוכל לענות, אני אוכל לספר לכם סיפורים זה לא משנה. בתוכנית לא   את יכולה לשאול, ראש העיר 

 יכולים להשפיע על נושא נתון. עכשיו את מוזמנת לשאול את השאלה.  
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באזורי  גב' רונית ויינטראוב:  שבטח  לפחות  יודעת  אני  לעזור.  הרחב  שלך  מהידע  תוכל  אתה  אולי 

יקוש, אין אפשרות לתת לבני המקום עדיפות. אם יש החלטה אחרת זה אנחנו צריכים לראות אותה ב

לא   אני  דירות?  גם  משווק  מי  המינהל?  מועצת  של  כזאת  החלטה  יש  האם  התוכנית.  אישור  בזמן 

 יודעת. 

 

  -השטח הוא שטח פרטי. ואנחנו מול מר חיים ברוידא: 

 

 ת של רשת אמי"ת שמעבירה לעירייה?  ורגע, זה דיר גב' רונית ויינטראוב: 

 

יחידות דיור, שאנחנו נגדיר מי זה בני רעננה   300רשת אמי"ת מחויבת לנו על   מר חיים ברוידא: 

 בעיר. 

 

 מה היא מחויבת אבל לתת אותם בחינם, לתת אותם בהנחה?   ארז ברט: מר 

 

נסגר בהסכם בהיקף של   ה, זילתת אותם במחיר מסובסד שהוא אקוויוולנט מר אריאל הילדסהיימר:

 מיליון ₪.   30

 

 ₪ לדירה.   100,000 : מר ניר קריסטל

 

של   מר אריאל הילדסהיימר: בהיקף  לדבר.  אפשר  שייבנה   30אי  אומרת  בהסכם  ההגדרה   ,₪ מיליון 

מנגנון שיגדיר מה הכוונה בבני רעננה. כמובן שנשב ביחס עם הצוות המקצועי שלנו ושלהם, וזה יוגדר 

 רעננה, וכו' וכו'. אבל הכוונה לתת עדיפות לבני רעננה.   בכמה זמן תוש

 

  -אבל חוקית אני לא בטוחה שזה מתאפשר, אני לא חושבת גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -ההסכם מובא על ידי אחד ממשרדי מר אריאל הילדסהיימר:
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ורמים הרבה  גזה שאנחנו ורשת אמי"ת נחליט בסדר, אבל אני יודעת שיש פה   גב' רונית ויינטראוב: 

 יותר רציניים שלא יכולים, שהם מחליטים לא אנחנו. 

 

גם   מר אריאל הילדסהיימר: הזה,  בתחום  שיש  טובים  הכי  המשפטיים  היועצים  הזה  ההסכם  ליווי 

 מצידם וגם מצידנו.  

 

   -זה נעשה גם ברחובות מר חיים ברוידא: 

 

 וגם מצד העירייה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הדברים האלה.   מר חיים ברוידא: 

 

  -זה משהו שהכול מובא גם על ידי מר אריאל הילדסהיימר:

 

מועצת  גב' רונית ויינטראוב:  השיכון  משרד  שהוא,  איזה  עליו  להסתמך  שאפשר  מגורם  אישור  יש 

 המינהל, מישהו.  

 

 זו אדמה פרטית, לא הבנתי.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 יש חוק בעניין הזה.   ןלא יודעת, אבל עדיי גב' רונית ויינטראוב: 

 

ברמ"י,   מר אריאל הילדסהיימר: המחוז  ראש  מזרחי  דוד  אצל  שבועיים  לפני  במקרה  היינו  כל  קודם 

  -בירך את ראש העיר על התוכנית. אמר לו, אני חושב שזה

 

  -טוב גב' רונית ויינטראוב: 
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היה.   מר אריאל הילדסהיימר: מה  לך  אומר  אני  בסדר?  היה,  מה  לך  אומר  איתנו האני  מלמן  גם  יה 

ומסחר  לחינוך  לכל.  ודואג  מידתי  לעשות,  שצריך  מה  בדיוק  זה  אמר  התוכנית,  על  בירך  בפגישה, 

 ותעסוקה ולדיור, יש שם הכול, זה... 

 

אני  גב' רונית ויינטראוב:  בעצם,  למה  אתעקש.  אני  אופן,  בכל  שאלה  עוד  אשאל  אני  אבל  הבנתי, 

תן לעירייה או דרך שטח או בצורה אחרת, כדי לפצות על זה  ניודעת שהדירות האלה היו אמורות להי

 שאין השבחות.  

 

 ממש לא.  מר חיים ברוידא: 

 

  -כן, זאת הייתה התוכנית המקורית גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ממש לא.  מר חיים ברוידא: 

 

רסיה ושהעירייה על קרקע תעשה את השיווק, קרקע שתינתן לעירייה, הייתה   גב' רונית ויינטראוב: 

 כזאת. 

 

  -הייתה מר חיים ברוידא: 

 

 אז אני יודעת שכן.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אז אני אומר לך מר חיים ברוידא: 

 

  -שנייה, אז זה חלף השבחה  גב' רונית ויינטראוב: 
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   -יוסי פרחי יציג לך מר חיים ברוידא: 

 

בתוכנית הזאת מבחינת השבחות.   יש לנו הרי בעיה רצינית של מימון פיתוח גב' רונית ויינטראוב: 

 כלכלית יש בעיה, לא, לא נכון. 

 

  -אני חושב שהמידע שברשותך אדר' יוסי יפרח: 

 

  -הם מפתחים, יש הסכם ש  גב' מיכל ברם:

 

 שנייה, יענה לי האדריכל, כן?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יוסי פרחי נמצא בתוכנית כבר הרבה שנים.   מר חיים ברוידא: 

 

 אנחנו יודעים.   ת ויינטראוב: יגב' רונ

 

  13אין לו אחיזה במציאות. אני מלווה את התוכנית הזאת  המידע שברשותך   אדר' יוסי יפרח: 

זה   פה  התוכנית  של  המספר  ב  618שנה.  כבר  אנחנו  במשרד,  כדי    1,700-בפרויקטים  רק  ומשהו, 

מעול הזאת,  התוכנית  את  ליוויתי  אני  הזאת,  התוכנית  מהלך  בכל  גם    ם שתביני.  כזה.  דבר  היה  לא 

סעיף   לזה  ויש  ציבור,  לצורכי  רק  זה  מקומית  רשות  ההפרשה  כי  זה,  את  לעשות  מאפשר  לא  החוק 

זה   את  לשנות  רוצים  אם  דבר...  של  בסופו  שלה  שהייעוד  קרקע  להפריש  אפשר  אי  בחוק.  מיוחד 

 למגורים, זה חוזר לבעל הקרקע המקורי.  

 

   -במה שאתה אומר? מה שאתה אומר סותר  אז איך הסעיף הזה עומד  ארז ברט: מר 

 

הסעיף הזה זה משהו אחר. אנחנו בתוכנית הזאת הקצנו דירות. יש הסכם בין   אדר' יוסי יפרח: 

כאשר   רעננה,  לתושבי  זה  את  להקצות  איך  המשפטית  הדרך  את  מצאו  הם  היזם,  ובין  העירייה 
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 יצטרכו להגדיר מה זה תושבי רעננה, בזה אתם צודקים. 

 

 .  360-מתוך ה 300זה  : קריסטל מר ניר

 

 אתם צריכים בעניין הזה להיות עם היד על הדופק.   אדר' יוסי יפרח: 

 

 לאו דווקא מהקטנות.  300לא,   ארז ברט: מר 

 

 לא.  : מר ניר קריסטל

 

 האלה מתוך הקטנות?  300-ה  ארז ברט: מר 

 

 כן. זה כתוב כאן בהסכם. זה כתוב כאן בהסכם.   : מר ניר קריסטל

 

 מתוך הקטנות.   300 חיים ברוידא:  מר

 

 .  360-מתוך ה 300 :חיים מלמןמר 

 

 יש חוות דעת משפטית שאומרת שזה מותר?    ארז ברט: מר 

 

שנייה,  מר אריאל הילדסהיימר: שנייה,  תכנון,  מינהל  של  המשפטי  היועץ  ההסכם,  את  שליווה  מי 

  -ו את ההסכם הזה לאורכוושנייה, אבי פורטן ואשר אילוביץ' ותהילה סובל ודפנה קינן לי

 

 אני רק שאלתי אם יש חוות דעת משפטי...    ארז ברט: מר 

 

 קודם כל יש חוות דעת בכתב, כן ודאי.   מר אריאל הילדסהיימר:
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 אז התשובה היא כן, נגמר.   ארז ברט: מר 

 

 ...  25%גם המינהל היום כאשר הוא משווק קרקעות, ההגדרה במינהל  מר יוסי מזרחי: 

 

 ארז הם יכולים לעשות איזה הסכם שהם רוצים.   נית ויינטראוב: וגב' ר

 

 לא, תכף נראה את חוות הדעת, הוא אמר שיש חוות דעת. הכול בסדר.    ארז ברט: מר 

 

 חברים.  13, לא 16התעסוקה זה  : מר ניר קריסטל

 

לד אדר' יוסי יפרח:  ביקשתם  ציבור,  שטחי  לגבי  בבקשה.  להתקדם...  רוצים  אנחנו  ת עחבר'ה 

 כמה. 

 

 אז תגיד את זה... בנתונים.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

על   אדר' יוסי יפרח:  מדברים  של   375%אנחנו  תכסית  תיקבע  להסכם  בהתאם  זכויות.  היקפי 

 וזהו.  50%

 

 מה זה המלצת הצוות המקצועי באדום?    ארז ברט: מר 

 

 זה ההערות שלנו לתוכנית.  :חיים מלמןמר 

 

שנמ  ארז ברט: מר  שהצוות  צמה  מה  או  בתוכנית  שמוצע  מה  זה  בתוכנית,  או  בהסכם  א 

 המקצועי? 
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בין התוכנית לבין ההסכם, ואנחנו בעצם באמצעות   :חיים מלמןמר  בכמה נקודות יש פערים 

 התור הזה, עושים את ההתאמה בין ההסכם לבין התוכנית. 

 

 מה שאושר בוועדה.   ארז ברט: מר 

 

 כן.  :חיים מלמןמר 

 

 הוא בהתאם למה שמוצע בתוכנית או בהתאם להמלצה.   : טארז ברמר 

 

עם ההערות של הצוות המקצועי. זאת אומרת אתה מאשר בתנאים, אתה לא   :חיים מלמןמר 

 מאשר את זה על עיוור. היו הרבה מאוד תנאים.  

 

להחלטה?   ארז ברט: מר  זה  את  להכניס  לא  למה  המקצועי,  הצוות  המלצת  זה  אם  אבל 

 עם ההמלצה?   לא מאושרלמה  ו? ההוחלט לאשר מש

 

 תמיד מקובל שאתה מאשר תכנית בכפוף לכמה תנאים.  אדר' יוסי יפרח: 

 

 בתנאים.  :חיים מלמןמר 

 

יש נושא של כפר בתיה ההיבט של השיפור. אין לי פה את הצילום אוויר, כי   אדר' יוסי יפרח: 

  -המצגת הזאת

 

 .  היש סרטון גם... מהתמונ גב' רונית ויינטראוב: 

 

אני אומר אין לי את המצגת שאנחנו הכנו, בגלל תקלה טכנית פה. אז לכן אין   אדר' יוסי יפרח: 

לי את זה. אבל אני רוצה לומר שהפרויקט תוכנן כך שהמבנים הקיימים מתאימים להריסה, לא ניתן  
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רכות  עלשמש בהם מרכז חינוכי ראוי לשמו, בנוי בקומות בנוי עם כל הפסיליטיז הנדרשים היום למ

חינוך. ועלה הרעיון שאת הזיכרון של כפר בתיה, שזו הייתה רשת שקלטה ילדים, עולים, שהם עלו 

מחיה   גם  שתומכת  ובמערכת  חינוכית,  למערכת  אותם  לקלוט  צריך  והיה  משפחות,  ללא  ארצה 

במקום. אז הזיכרון ההיסטורי הזה מן הראוי לשמור. לא מצאנו מבנים שהם בעלי ערך מיוחד שצריך  

מסמך    שמור אותם מסיבות אדריכליות. אבל בכל מקרה, בכל מקרה אמי"ת התחייבה. אנחנו נכין ל

 תיעוד מלא, ואם יהיה צורך לעשות תיקונים מסוימים בתוכנית, נעשה אותם ברצון. 

 

 זה יהיה ממש תיק תיעוד?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בבקשה?  אדר' יוסי יפרח: 

 

 ממש תיק תיעוד?   הזה יהי גב' רונית ויינטראוב: 

 

בוודאי כן, בוודאי. יהיה תיק תיעוד, ואם יהיה צורך לעשות תיקונים, נעשה  אדר' יוסי יפרח: 

יהיו ביחס מתאים  אותם. שלביות, סוכם בהסכם ההיבט של השלביות. מבנה המגורים והתעסוקה 

   -לזכויות של התעסוקה והמסחר. זאת אומרת

 

   -השטחים או לחכות אפשר לשאול מה יחס  ארז ברט: מר 

 

דקה, דקה, אנחנו רוצים למנוע מצב שבונים רק את המגורים ואת התעסוקה   אדר' יוסי יפרח: 

 לא. 

 

 מה מופיע בתב"ע? יהיו שלביות?   ארז ברט: מר 

 

 -יש פרק שלביות אדר' יוסי יפרח: 
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 מה הוא אומר?    ארז ברט: מר 

 

  -כתוב שזה צריך להתבצע בשלביות אדר' יוסי יפרח: 

 

  -מה אומר  ארז ברט: מר 

 

   -אין לי פה את הסעיף לפניי, אני לא יכול אדר' יוסי יפרח: 

 

 מה אומרת השלביות?    ארז ברט: מר 

 

 זה מופיע בהסכם.   מר איציק לוגסי: 

 

 מה הוא אומר?    ארז ברט: מר 

 

 לא יכול לפרט מה שאין לי פה, לא זוכר.  אדר' יוסי יפרח: 

 

 פיע?  ואיפה זה מ  ארז ברט: מר 

 

 . 43,200 מר איציק לוגסי: 

 

   -רבותיי רגע, אני רוצה אדר' יוסי יפרח: 

 

 הוא נותן את הנתונים פשוט יוסי.  מר חיים ברוידא: 

 

בנוסף לתוכנית הזאת ובנוסף להסכם, יש עוד פרק בין  ברשותכם, ברשותכם,   אדר' יוסי יפרח: 

כנית בינוי ופיתוח. תכנית בינוי ופיתוח  תהתוכנית ובין היתרי הבנייה. זאת אומרת מחויבים לעשות  
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מתייחסת לתכנון היותר מפורט של המקום, החל מתשתיות, מדרכות, מרחב ציבורי, גבהים, כניסות,  

מיקום של רמפות כניסה, מאפייני הדירות, מאפייני החזית, חומרי גמר, ושלביות ביצוע. זאת אומרת  

שמאושר   בנייה,  להיתר  תנאי  שהוא  מהלך  עוד  הזה  איש  והמהלך  המקומית,  הוועדה  ידי  על  ורק  ך 

 יקבע גם שלביות מפורטת יותר... הכלליות שכתובות בתוכנית הזו. ברור?  

 

שאנחנו    ארז ברט: מר  בדברים  שהוא  איפה  רשום  האם  לגבי...  שואל  רק  אני  לי  ברור 

 נדרשים לאשר כרגע, מה השלביות? 

 

ז אדר' יוסי יפרח:  למיטב  לפניי, מה שרשוםיאז אמרתי, מה שרשום  לא  זה  זה שנשמר   כרוני 

 היחס. 

 

 איזה יחס?   ארז ברט: מר 

 

  -שעל כל כך וכך מגורים צריך אדר' יוסי יפרח: 

 

 אני שואל מה.    ארז ברט: מר 

 

 אני לא זוכר, אני לא רוצה להגיד מספר שאני לא זוכר.  אדר' יוסי יפרח: 

 

 מ"ר מסחר.  43,000דירות  600כל  על מר איציק לוגסי: 

 

  -600על כל   ארז ברט: מר 

 

 מ"ר של תעסוקה ומסחר.   43,000יחידות דיור  :חיים מלמןמר 

 

כל  גב' רונית ויינטראוב:  על  וההשפעה  התחבורתי  לנושא  להתייחסות  מגיעים  אנחנו  שלב  באיזה 
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 האזור? 

 

   -אני אגיע לזה עוד אדר' יוסי יפרח: 

 

 אנחנו רוצים, יש דו"ח של יועץ?  נטראוב: גב' רונית ויי

 

 יש בה"ת כן, זה חלק ממסמכי התוכנית.   :חיים מלמןמר 

 

 כן, אגב הצעת ההחלטה כוללת התייחסות שלביות.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ארז בואו נעשה את זה זריז, טוב?   גב' מיכל ברם:

 

זה מר אריאל הילדסהיימר: לשלביות,  התייחסות  כולל  בסעיף    ארז,  של    9נמצא  החלטה  להצעת 

 הוועדה, זה גם נשלח. מופיע פה במפורש, עם פירוט והרחבה אני רואה.  

 

 איפה זה מופיע?    ארז ברט: מר 

 

   -רבותיי, בואו אדר' יוסי יפרח: 

 

. יש פה התייחסות לנושא של  9בסדר יום לישיבה בתוך הצעת ההחלטה סעיף   מר אריאל הילדסהיימר:

 שלביות. 

 

  -יש לכם פה יוסי יפרח:  אדר'

 

 . 4-ו 9.3סעיף  מר אריאל הילדסהיימר:

 



 עיריית רעננה 
 .03.202228  מיום  ,2022001ית )מליאה( ישיבת ועדה מקומ

 

 58 
 

את   אדר' יוסי יפרח:  מפסידים  אתם  חבר'ה  להבין,  כדי  שערכנו  ממדי  תלת  מצג  לכם  יש 

התמונה העיקרית. יש לנו פה מצג תלת ממדי שמציג בדיוק את המבנה של התכנון של השכונה ביחס  

 . הצד הזה זה הצד של רעננה.  531ך לכל הסביבה. אני מתאר, יש לנו את דר

 

 הרצליה.  : מר ניר קריסטל

 

של הרצליה. כאשר כל השורה הראשונה של המבנים שגובלים בדרך, הם מבני   אדר' יוסי יפרח: 

רעננה של  החדשה  השכונה  של  התכנון  את  כאן  לנו  יש  ומסחר.  משרדים  את תעסוקה  כאן  לנו  יש   .

רואים כאן את מערב  אזור התעסוקה של רעננה דרום, אזור ת עסוקה דרומי, תחנת הרכבת. אנחנו 

שמתוכנן   גשר  הוא  הזה  והגשר  ויצמן.  רחוב  זה  ויצמן,  רחוב  של  כהמשך  מתוכנן  הזה  הגשר  רעננה. 

 מכאן ומתחבר להרצליה.  

 

 זה הגשר הקיים נכון? הוא קיים לנו בפועל.   : מר ניר קריסטל

 

 לא.  אדר' יוסי יפרח: 

 

 הכביש שם?  זה  531  ארז ברט: מר 

 

 כן.  : מר ניר קריסטל

 

מדברים  531זה   אדר' יוסי יפרח:  אנחנו  שעליו  השטח  זה  בתיה.  כפר  את  כאן  רואים  ואתם   .

כרגע בתוכנית. רואים כאן את השטח, רואים כאן את הבינוי. זה פארק רעננה. זה נותן תמונה איך 

זאת   מערב.  לכיוון  פיתוח  הבאים.  בדורות  רעננה  להיראות  אני  הולכת  המקצועי,  הצוות  המלצת 

אחזיר את הזה. תודה עד לכאן. אם יש שאלות נוספות אליי, אני מוכן לענות. אם לא, אני אשחרר 

 אתכם לדיון פנימי, ואני אודה לך. 
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לגבי השצ"פים   : מר ניר קריסטל יש התחייבות כלשהי  יודע, אבל האם  יודע אם אתה  לא  אני 

 כונה החדשה?  בחיץ שבין שכונת לב הפארק לבין הש

 

לשנות   אדר' יוסי יפרח:  ניתן  שלא  שצ"פ,  קרקע  כייעוד  נקבע  זה  משמעית,  חד  התחייבות  יש 

 אותו אלא אם עושים תכנית אחרת. 

 

ברור. יש משהו בזה, אני מנסה, אולי פספסתי בחוזה בקשר לאותם שצ"פים,   : מר ניר קריסטל

 למה מייעדים אותם?  

 

 חזקה מהחוזה. התוכנית יותר  אדר' יוסי יפרח: 

 

 ברור.  : מר ניר קריסטל

 

 מה הכוונה למה מייעדים אותם? מה יהיה התכנים שלהם?  :חיים מלמןמר 

 

 כן.  : מר ניר קריסטל

 

 זה דברים למיטב זיכרוני ההסכם לא ירד לרזולוציות האלה.  :חיים מלמןמר 

 

 למיטב זיכרוני.   : מר ניר קריסטל

 

 ח גם.  יהיה הסכם פיתו עו"ד תהילה סובל: 

 

 איך?  : מר ניר קריסטל

 

 יהיה אחר כך גם הסכם פיתוח מפורט שיתייחס לכל הדברים האלה.   עו"ד תהילה סובל: 
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 בסדר. טוב אז זכרתי נכון.  : מר ניר קריסטל

 

להתייחס    ארז ברט: מר  רוצה  אני  אחד,  בבקשה.  שאלות  כמה  לי  יש  שאלות?  כמה  אפשר 

יש ה יחידות הדיור הקטנות. האם  יהיה    50-80יחידות דיור    360תייחסות פה לאותם  לגבי  מ"ר מה 

-מ"ר? ... הגדרה לגבי היחס ביניהם או שהיזם יכול לבנות את כל ה  80מ"ר? כולם    50היחס? כולם  

 מ"ר והוא יעמוד בתוכנית?  50 360

 

 לא, לא, לא, יש סך הכל שטחי בנייה מותרים.   אדר' יוסי יפרח: 

 

 ו על חלוקה לדירות. אני שואל עכשי  ארז ברט: מר 

 

  -אני מניח אדר' יוסי יפרח: 

 

 מ"ר?   50-יחידות דיור הללו ב 360-היזם יכול לבנות על פי התוכנית את כל ה  ארז ברט: מר 

 

 לא.  אדר' יוסי יפרח: 

 

 לא, לא, היה כתוב פה.   מר חיים ברוידא: 

 

 מ"ר.   80-מ"ר ל 50לא כתוב את זה. היה כתוב בין   ארז ברט: מר 

 

התקלה   ר' יוסי יפרח: אד בגלל  מתנצל,  אני  מזיכרון  מדבר  אני  פעם  ושוב  זיכרוני,  למיטב  לא, 

 הטכנית. אבל למיטב זיכרוני יש גם שטח ממוצע, שאומר שאתה צריך חלק ככה וחלק ככה.  

 

אותם    ארז ברט: מר  לגבי  הגדרה  שהיא  איזה  סבבה...  צריך    360הכול  מה  דיור  יחידות 
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 א באופן כללי. להיות הממוצע שלהם, ל

 

 תסלחו לי שנייה, אני צריך להרגיע את אשתי.   אדר' יוסי יפרח: 

 

 זה הכי חשוב.   : מר ניר קריסטל

 

 אחרי זה אני אתן לך עוד טלפון.   ארז ברט: מר 

 )מדברים יחד(  

 

יחידות דיור, מה   360האם מופיע פה באיזה שהוא מקום התייחסות לאותם    ארז ברט: מר 

  -מ"ר 80מ"ר או את כולם  50ם או שאפשר לעשות את כולם יהיה הממוצע שלה

 

 לא ניתן לעשות את כולם. אני כבר אומר לך באחריות.  אדר' יוסי יפרח: 

 

   -אין התייחסות ב גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 לא ניתן, יש שטח ממוצע אם אין נוסיף.   אדר' יוסי יפרח: 

 

שייכנסו :חיים מלמןמר  שחשוב  מההערות  חלק  זה  באים   ארז,  אנחנו  הוועדה.  בהחלטת 

 לאשר משהו. 

 

  -שאלה נוספת  ארז ברט: מר 

 

 הוא אמר לבנות את...   גב' מיכל ברם:

 

  -מ"ר 50 גב' אנה פוזמנטיר: 
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  -לא, את אומרת משהו אחר אבל. את אומרת הם התייחסו  גב' מיכל ברם:

 

... הוא לא יכול  280רות... ועוד  די  50... הוא אומר שהוא לא יכול לאשר שיהיו   גב' אנה פוזמנטיר: 

 להגיד מה היחס.  

 

  -האם יש התייחסות בדירות, אני חושב שהתשובה היא לא  ארז ברט: מר 

 

 ... התנגדות...    גב' מיכל ברם:

 

   -גם חשוב לך שיהיו דירות  ארז ברט: מר 

 

 לגמרי. ... את ההתנגדות שלך, אז אני מעדיפה...    גב' מיכל ברם:

 

בעין   :ןחיים מלממר  תכנית  רואים  הם  ועדה  חברי  פעמים  והרבה  דיון.  פה  מתקיים  תראו, 

 ציבורית כשאנחנו רואים אותה בעין מאוד מאוד מקצועית. 

 

 נכון.  : מר ניר קריסטל

 

אנחנו   :חיים מלמןמר  התוכנית.  להצלחת  שקריטיות  הערות  הם  הוועדה  חברי  של  ההערות 

ל התוכנית הזאתי אחרת. ולכן הדברים שנאמרים פה הרבה פעמים כאדריכלים, אנחנו מסתכלים ע

  -אנחנו רושמים אותם, הם ייכנסו גם כחלק מההערות 

 

 סבבה.  : מר ניר קריסטל

 

 הדברים מאוד מאוד חשובים, דברי טעם.   :חיים מלמןמר 
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של    ארז ברט: מר  מסוים  לאחוז  ראיתי,  לא  אני  בתוכנית,  התייחסות  יש  האם  בבקשה   ...

מ"ר. האם מחייבים דירות   80-מ"ר ל  50דירות בין    360מ"ר. כמו שמחייבים    100-מ"ר ל  80דירות בין  

 חדרים?   4מ"ר... דירות  100-מ"ר ל 80מסוימות בין 

 

 מה שמצוין בתוכנית הזאת, זה שטח ממוצע לדירה בכלל התוכנית.   אדר' יוסי יפרח: 

 

 מהו?   ארז ברט: מר 

 

 מ"ר.   59אם אני זוכר נכון  אדר' יוסי יפרח: 

 

 כמה?   ארז ברט: מר 

 

 מ"ר.  95 אדר' יוסי יפרח: 

 

   -שאר הדירות מר אריאל הילדסהיימר:

 

ש אדר' יוסי יפרח:  בהנחה  רגע,  רק  רגע,  ל  360-רק  מוגבלות  זאת אומרת   70-דירות הם  מ"ר, 

 מ"ר.  120-מ"ר יהיו לך לא פחות דירות שהם גם מגיעות ל 95-הממוצע, זה אומר שכדי להגיד ל

 

 גדולות.  : מר ניר קריסטל

 

 מ"ר.  125-מ"ר ל 115ארז ההסכם מדבר על דירות שאינן קטנות בין  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 נכון.  : מר ניר קריסטל
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 מה הוא אומר?    ארז ברט: מר 

 

 מ"ר.   125-מ"ר ל 115שכל מה שהן דירות לא קטנות, הממוצע יהיה בין  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הו בדיוק מזה אני חושש, בדיוק מזה אני חושש. שלא יהיו דירות,    ארז ברט: מר 

 

 רגע בואו נשאיר את הדיון אחר כך, כשנשאר רק חברי הוועדה?  : מר ניר קריסטל

 

   -... דירות ענקיות  ארז ברט: מר 

 

אחר.   : מר ניר קריסטל בפורום  שאנחנו  הבא,  לשלב  הדיון  את  תשאיר  לגבי... ארז,  לי  שאלה 

  -ירושלים, כי זה לא רחוב אחוזה

 )מדברים יחד(  

 

 אני עונה רק כשאחד מדבר.  אדר' יוסי יפרח: 

 

 אתה צודק.  : מר ניר קריסטל

 

 דבר ראשון לפני הכול תודה רבה, גם על הסבלנות וגם על המצגת היפה.   : מר ניר קריסטל

 

 בבקשה.  אדר' יוסי יפרח: 

 

בא : מר ניר קריסטל המפלסית  ההפרדה  לגבי  לי  אניושאלה  כי  ירושלים,  לא    חוזה  בבה"ת 

לידי   באה  אותה  לא ראיתי  בבה"ת  מפלסית,  הפרדה  על  בהסכם  אגב  דרך  פה  מדובר  אותה.  ראיתי 

 ביטוי. 
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את    –אחוזה   אדר' יוסי יפרח:  שואל  אתה  אם  שתיים,  הזאת.  התוכנית  בתחום  לא  ירושלים 

   -דעתי כאדריכל

 

 אוד. לא, אבל השכונה משפיעה עליה מ : מר ניר קריסטל

 

שהיא  אדר' יוסי יפרח:  תעשה  שרעננה  טוב  הכי  הדבר  כאדריכל,  דעתי  את  שואל  אתה  אם 

 תימנע לעשות הפרדה מפלסית. 

 

 כי?  : מר ניר קריסטל

 

לכם   אדר' יוסי יפרח:  אסביר  אני  להרצאה,  אותי  תזמינו  אז  שעה.  של  הרצאה  צריך  אני  זה 

   -למה הפרדות מפלסיות

 

 מדבר.  מנהור אתה   :אילן כהןמר 

 

 כן.  :חיים מלמןמר 

 

 מנהור בתוך מרקם עירוני, זה אסון למרקם.   אדר' יוסי יפרח: 

 

 אוקיי.  : מר ניר קריסטל

 

יש   אדר' יוסי יפרח:  ידי  על  גן,  ברחוב הרי הגלעד ברמת  גר  אני  דוגמא אחת.  לך  אני רק אתן 

ת ירדו במחיר הדירות  גלי פינת אבא הלל, כל הבתים שגובלים בהפרדה הזא הפרדה מפלסית ברחוב  

 אפילו קצת יותר.  3/4-שלהם ל

 

 אבל אין לי שם בנייה של מגורים בכלל.  : מר ניר קריסטל
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זה לא משנה מה יש לך, ברגע שיש לך הפרדה מפלסית אתה פגעת בהולכי רגל.  אדר' יוסי יפרח: 

 פר לי. אין הולכי רגל. עכשיו תחשוב איזה מסחר יודע לחיות בלי הולכי רגל, ותבוא לס

 

 אבל זה בכלל תלוי בנו, כי אם אני זוכרת נכון זו דרישה של משרד התחבורה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 משרד התחבורה לא יבנה פרויקט בניגוד לדעתה של עיריית רעננה.   אדר' יוסי יפרח: 

 

הירוקים    ארז ברט: מר  השטחים  אחוז  מה  יודע  אתה  אם  בבקשה  בסוף  לנו  שתגיד  אמרת 

 חוז השטחים החומים. ומה א

 

   -אני קיוויתי אדר' יוסי יפרח: 

 

אין לנו פה, הייתה לנו תקלה טכנית. אני יכול להגיד לך שהשטח הלא מבונה   :חיים מלמןמר 

 . 50%הוא מעל 

 

 זה גם כבישים...    ארז ברט: מר 

 

 . 50%-מרחב ציבורי ומרחב ירוק למעלה מ מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד( 

 

שטח לא מבונה זה מדרכות, כבישים, השטח הפרטי הפתוח. אני שואל יותר   רז ברט: אמר 

החומים,  השטחים  ואחוז  הירוקים  השטחים  אחוז  על  נתון  לקבל  אפשר  אם  בבקשה,  ספציפי 

  -בהשוואה ל

 

 דונם...  24.5 מר איציק לוגסי: 
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 מכלל שטח התוכנית.   :חיים מלמןמר 

 

 דונם.   15ים ירוקים, שב"צים זה דונם שטח 24.5 מר איציק לוגסי: 

 

דונם חומים. אין לי את האחוז אז אני לא יודע. והייתי שמח גם לקבל את   15  ארז ברט: מר 

 , הוא לא אומר לי הרבה.  12האחוז בנווה זמר, כדי שתהיה השוואה. כי הוא לא מספר הוא אומר לי 

 )מדברים יחד(  

 

 כמה בנווה זמר יש?    ארז ברט: מר 

 

 צריך לקחת את התב"ר של נווה זמר ולבחון אותה.   :ם מלמןחיימר 

 

 נווה זמר...   :אילן כהןמר 

 

לא יודע, אני שואל. עוד לא... עוד שאלה בבקשה, את חוות הדעת המשפטית    ארז ברט: מר 

אשמח   אני  משפטית.  דעת  חוות  שיש  אמר  הוא  העיר.  לתושבי  היחידות  לגבי  לראות,  אשמח  אני 

יש בתוכנית התייחסות לשלביות תחבורה ביחס למגורים? בדומה למה שמופיע    לראות אותה. האם 

   -בהסכם אבל לא בתוכנית, לגבי בנייה ביחס למסחר

 

 לא הבנתי את השאלה, עוד פעם.  אדר' יוסי יפרח: 

 

להתקדמות   ארז ברט: מר  בהתאם  ומסחר  מגורים  בניית  של  התניות  בתוכנית  יש  האם 

 וצעו על ידי היזם?  המשימתיות התחבורתיות שיב

 

  -לתוכנית אדר' יוסי יפרח: 
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 האם יהיה מצב שייבנו בניינים ולא יהיו כבישים?    ארז ברט: מר 

 

 א' לא.  אדר' יוסי יפרח: 

 

 איפה זה כתוב?    ארז ברט: מר 

 

בדיקת השפעה תחבורתית מפורטת. בתוך הבה"ת יש גם   –לא. ב', יש בה"ת   אדר' יוסי יפרח: 

ביות תקבעה בתוכנית בינוי לביצוע, שאתם חייבים לעשות כתנאי להיתר בנייה. זה  שלביות. ג', השל

 בשליטה שלכם. 

 

 של מי?   ארז ברט: מר 

 

תבין   אדר' יוסי יפרח:  רגע.  רגע,  הוועדה,  של  בשליטה  המקומית.  הוועדה  של  העירייה,  של 

נית, תכנית מתאר מה התוכנית הזאתי היא תכנית כוללנית. סליחה, לא כוללנית. היא תכנית ראשו

  -לא יכולה להיכנס לדברים כל כך מפורטיםשנקרא. תכנית מתאר מפורטת. הרזולוציה שלה 

 

 אלא אם כן רוצים.    ארז ברט: מר 

 

  -1,250אני אסביר גם עוד דבר. לא בונים  אדר' יוסי יפרח: 

 

 רגע, רגע, זה התמצית של התשובה לשאלתך, נמצאת במשפט הזה.  :חיים מלמןמר 

 

 אוקיי.   ארז ברט: מר 

 

בונים   אדר' יוסי יפרח:  פה   1,250לא  אומרת  זאת  אחד.  יזם  עם  אחד  במהלך  דיור  יחידות 
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בוודאי יחלקו את זה לכמה מתחמים, כל יזם יבוא עם המתחם שלו. אחד בונה יותר מהר, אחד בונה  

אעשה אותו. אבל אם   פחות מהר וכך הלאה. בתוכנית הבינוי אם אני אעשה אותו, אני לא בטוח שאני

כמו למשל   דרכים שהם ברמה ראשונית,  פה  יש  בדיוק של שלביות.  אני אעשה אותו, תהיה הפרדה 

 החיבור ויצמן ירושלים חייב להתבצע בשלב הראשון. 

 

 לא חייב בהתחייבות.    ארז ברט: מר 

 

נכון בתוכנית מתאר אדר' יוסי יפרח:  לא  זה  אני אומר  דברים כאלה.  לא...  זה  ית לקבוע  אבל 

את   אבל  הדברים.  בין  לאזן  באה  שהיא  שלביות,  קבענו  אנחנו  מדויקת.  כך  כל  ביצוע  פירוט  רמת 

 הפירוט של השלביות עושים בתוכנית בינוי ופיתוח שהיא השלב הבא.  

 

האם אנחנו מכירים לאורך ההיסטוריה של מדינת ישראל שכונות שנבנו, והיו    ארז ברט: מר 

שהי לפני  דירות  של  רק מסות  אני  ברעננה.  אפילו  כאלה?  דברים  בישראל  קרו  תחבורתי?  פתרון  ה 

 גם שם הבעיה לפתחה של הוועדה... מנסה למנוע את זה. 

 

 אני מסכים שאתה מונע בזה, זה טוב שאתה מונע מזה.  אדר' יוסי יפרח: 

 

 ...   ארז ברט: מר 

 

  -אני לא מערער. אבל אני מכיר לא מעט אדר' יוסי יפרח: 

 

 אני רושם את ההערה רגע.  :מלמן חייםמר 

 

את  אדר' יוסי יפרח:  מפורטות  קבע  פרחי  יוסי  שאני  תכניות  מעט  לא  מכיר  אני  רגע,  תקשיב 

תכנית   זה.  את  שעשה  הזה  האידיוט  זה  מי  הכובע  את  אכל  כך  ואחר  מתארית,  בתוכנית  השלביות 

 .  1:1,250לא  1:500מידה מתארית חייבת להשאיר גמישות לתכנון המפורט. אני צריך תכניות בקנה 
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דווקא פה אני קצת חולק עליך, כי בשלביות אתה לא צריך את הפירוט הזה,    ארז ברט: מר 

אלא זה עניין של מסה. אבל בסדר, שמעתי את התשובה. שאלה אחרונה ומאוד דומה, אותה שאלה  

 ונות אקוסטיים?  לגבי פתרונות, יש פה פתרונות אקוסטיים בתוכנית? תכנית כוללת איזה שהם פתר

 

   -כן, יש נספח אקוסטי אדר' יוסי יפרח: 

 

 הוא חלק ממה שאנחנו מאשרים היום?   ארז ברט: מר 

 

יש דו"ח אקוסטי, חלק מהמסמכים של התוכנית מדברים, לכן בוא נגיד ככה,  אדר' יוסי יפרח: 

וכי, בצד שני קודם כל הרחוב עמוס ביותר, הדרך העוקפת היא כולה צמודה בצד אחד לקמפוס החינ

כתנאי  סביבתי  דו"ח  יהיה  אליה  שקרובים  הבניינים  יחסית.  קטנה  היא  שהבעיה  כך  אז  לפארק. 

הם   אלה  אטומים,  יותר  חלונות  צד,  להם  לתת  יצטרכו  דירות  שכמה  להיות  יכול  בנייה.  להיתר 

 הדברים. 

 

 פתרונות אקוסטיים ברמת גדרות וכאלה. תודה.    ארז ברט: מר 

 

הזה   : מר ניר קריסטל העסק  את  מפרידים  אם  השלביות,  לנושא  חוזר  אני  פעם  שוב  ברשותך 

 למתחמים, באיזה שלב אתה מגדיר את השלביות?  

 

 בשלב הכנת תכנית בינוי ופיתוח.  אדר' יוסי יפרח: 

 

 שלנו?  : מר ניר קריסטל

 

 שלכם.  אדר' יוסי יפרח: 
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  -אנחנו מגישים ואז כל אחד  : מר ניר קריסטל

 

 אתם מגישים.  : אדר' יוסי יפרח

 

 מרים לנו זה.  : מר ניר קריסטל

 

אתם מגישים, אני לא יודע אתם תגיעו להסדרים מי מממן את זה, אבל אתם  אדר' יוסי יפרח: 

 מגישים פורמלית את התוכנית. 

 

 ברור אוקיי.   : מר ניר קריסטל

 

 שוב לבקש, חיים? בשלב הזה אפשר  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בקשה. כן ב :חיים מלמןמר 

 

התייחסות לדו"ח התחבורה של יועץ התחבורה, שמדבר על ההשלכות על כל  גב' רונית ויינטראוב: 

כל   הפארק,  לב  גנים,  קריית  שרת,  קריית  לחץ,  בשעות  מצב  על  השכונות,  על  ירושלים,  על  האזור. 

 ההשלכות שיש על זה. האם יש תשובות טובות בשלב הזה. 

 

 חס לזה? אתה רוצה להתיי :חיים מלמןמר 

 

 הוא אמר שזה כבר לא בתחום התוכנית.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הנושא של הבה"ת.   :חיים מלמןמר 

 

 שהוא מתכנן.   גב' רונית ויינטראוב: 
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פעם.   אדר' יוסי יפרח:  שוב  אגיד  אני  התייחסתי, אבל  להתייחס,  יכול  אני  הבה"ת  של  הנושא 

תחבורתית. השפעה  בדיקת  זה  בה"ת  בה"ת?  זה  אחד,    מה  מצד  הקיים  המצב  את  לוקחת  הבה"ת 

אחר   שיא  שעת  בוקר,  שיא  שעת  לפי  ממוצעת,  התנהגות  לפי  ובודק  התכנוני...  המצב  את  לוקחת 

הצהריים. בודקת את כל הצמתים ואת ההשפעה של התוכנית על הכבישים האלה. הבה"ת שנעשה 

ת אומרת האזור שהיה  מצא שהתוכנית משפרת את מצב התנאים, בגלל התוספות שהיא עשתה. זא 

צמתים אל המערכת הראשית, והוא מפזר את   4צמתים, הפך להיות לאזור שבנוי על    2בנוי רק על  

לא   אני  טוב.  יותר  מענה  נותן  זה  הנוספת,  הבנייה  כולל  ולכן  מקומות,  יותר  על  והיציאות  הכניסות 

לחכות תור אחד או שניים  מבטיח לכם שתגיעי לרמזור תמיד יהיה לך אור ירוק, לא. תצטרכי לעמוד ו

 תורות.  6לפחות, לא תצטרכי לחכות 

 

סליחה, אבל בסופו של דבר, נניח אוקיי יש כניסות יציאות הוספת הכול. אבל  גב' רונית ויינטראוב: 

בסוף הכול מתנקז לאותה, למשל לאותו צוואר בקבוק שיכול להיווצר ברגע שרוצים לעלות על כביש  

 חנק ברחוב ירושלים.  . יכול ליצור מצב של 531

 

 כן, גם הבה"ת מראה את זה.  : מר ניר קריסטל

 

 . 531-מי יעלה ל גב' רונית ויינטראוב: 

 

זה   אדר' יוסי יפרח:  הרצאה,  לעוד  אותי  להזמין  מבקש  אני  הזאת,  השאלה  על  לענות  לדעתי 

 כבר נושא נוסף.  

 

 אבל זה קריטי.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -531-שהעתיד שלנו הוא לא לנסוע עם האוטו הפרטי ב מכיוון אדר' יוסי יפרח: 
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   -זה אתה צודק אבל אין לנו כרגע פתרונות לתחבורה גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -אלא, רגע, רגע אדר' יוסי יפרח: 

 

 ציבורית, הפוך.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

כי קודם כל יש לכם  רגע, רגע, יש לכם מקום מצוין מבחינה תחבורתית. למה?   אדר' יוסי יפרח: 

  -תחנת רכבת בטווח מאוד קרוב. שנית

 

 שלא נוסעת לשום מקום.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -שהיא לא נוסעת לשום מקום אדר' יוסי יפרח: 

 

 היום.  :חיים מלמןמר 

 

   -אבל היא תיסע עוד מעט. מישהו תכנן לכם אדר' יוסי יפרח: 

 

 מישהו תכנן לנו קו...   : מר ניר קריסטל

 

תחנת מטרו בפינה של רחוב ירושלים. כשכל הדברים האלה יהיו, זה הפתרון.   אדר' יוסי יפרח: 

אני מצטער, אני מצטער שהוא בא מאוחר, אני מצטער מאוד. אבל אין ברירה, אין מקום בכבישים 

דירות   נבנה  לא  למכוניות,  רק  רוצה...  אני  אם  האלטרנטיבה,  ישראל.  במדינת  שיש  המכוניות  לכל 

 רים. למגו

 

קודם כל אני רוצה להודות לך על התשובה, כי היא נורא נכונה וזה מה שצריך  גב' רונית ויינטראוב: 

לקרות. הבעיה היא שברעננה אם אני מבינה נכון, עד שיהיה מטרו אם צריך לחכות עם שכונות כאלה, 



 עיריית רעננה 
 .03.202228  מיום  ,2022001ית )מליאה( ישיבת ועדה מקומ

 

 74 
 

 אנחנו באמת בבעיה.  

 

  -תעזרו אדר' יוסי יפרח: 

 

  -היה תחבורה ציבוריתעד שת גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -תעזרו לראש העיר אדר' יוסי יפרח: 

 

 מה לעזור לו להפסיק לריב עם משרד התחבורה?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

למלא   אדר' יוסי יפרח:  העיר  לראש  תעזרו  תשובה.  לך  נותן  אני  תשובה,  לך  אתן  אני  רגע, 

 ברעננה את כל מה שיש בתל אביב ואין ברעננה.  

 

 למה במה?   ארז ברט: מר 

 

למלא במוסדות ציבור, למלא במוזיאונים, למלא בפעילות, כל הפעילות שיש  אדר' יוסי יפרח: 

 , קדימה.  בתל אביב והיא לא קיימת ברעננה

 

אז בקיצור לטווחים שהתוכנית הזאת מתאשרת ויכולה לצאת לפועל, אין לנו   גב' רונית ויינטראוב: 

  -תחבורה ציבוריתבאמת פתרונות תחבורתיים, הפרויקט... 

 

אני מודיע לך חגיגית שלאף פרויקט שבונים במדינת ישראל באזור מטרופולין   אדר' יוסי יפרח: 

תל אביב, אין פתרונות. יש פתרון בקריית שמונה, יש פתרון לבאר שבע אולי, למצפה רמון, שמה יש  

 פתרונות ברכב פרטי.  

 

 יכים לתחבורה ציבורית, אנחנו לא. אבל כולם כבר נמצאים בתהל גב' רונית ויינטראוב: 
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 אין... יש הולכי רגל ויש רכבת. רבותיי תודה רבה לכם.  אדר' יוסי יפרח: 

 

 תודה רבה ורפואה שלמה לגברת.  : מר ניר קריסטל

 

   -יוסי, מודה לך על הדברים האלה. יוסי הוא למעשה המתכנן הכי גדול של מר חיים ברוידא: 

 

 י.  תודה רבה יוס  ארז ברט: מר 

 

 תודה.  : מר ניר קריסטל

 

 של שכונות דיור במדינת ישראל באופן כללי. תודה רבה לך יוסי.  מר חיים ברוידא: 

 

 יוסי בהצלחה.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 ושיהיה מחר בניתוח בהצלחה.  מר חיים ברוידא: 

 

 תודה רבה.  אדר' יוסי יפרח: 

 

 אני מבקש התייחסויות.   מר חיים ברוידא: 

 

כפר   סובל:  עו"ד תהילה נציגי  הדיון  לפני  הזה.  בשלב  יצאו  בתיה  כפר  שנציגי  ביקשה  שנייה,... 

 בתיה צריכים לצאת.  

 

 הדיון ממשיך להיות משודר? הדיון משודר.   : מר ניר קריסטל
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 בסדר, לא צריכים להיות כאן השפעה בדיון עצמו.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 סבבה.  : מר ניר קריסטל

 

 ם בהצלחה.  חברי אדר' יוסי יפרח: 

 

 תודה רבה רבה.   מר חיים ברוידא: 

 

 מספיק התייחסו כמה יתייחסו עד הבוקר?    :אילן כהןמר 

 

ואומר, התוכנית הזאת עשינו מאמץ עילאי כדי להביא אותה,   מר חיים ברוידא:  טוב אני חוזר 

חד וחלק.  כדי שתהיה כמו שהיא ולא להעביר אותה לות"ל. אני חושב שהדברים נאמרו, נאמרו באופן  

יש פה את כל הנתונים, יש פה את כל השטחים, יש פה את כל כמויות הדיור, יש פה את כל כמויות  

המסחר. אני מציע שלא ניקח ריזיקה ולתת לה לצאת מתוך שליטה שלנו. מכיוון שבסופו של דבר זה  

שראל. הייתי יבוא לנו כבומרנג ואנחנו נפסיד בתוך המערכת הזאת. אני נמצא מול מינהל מקרקעי י

שמה גם בשבוע שעבר מול "נזיפה" על זה שרעננה לא עומדת בתוך התכנים, כי מה שקורה מסביב,  

יחידות דיור מינוס ממה שהיינו צריכים להיות עד היום. אני נלחם בכל    7,000-הם אומרים שיש לנו כ

הם, כדי שהם יעשו  את הצ'אנס להעביר את זה אלי  כוחותיי, ואני חושב שאנחנו לא צריכים לתת להם

זה בדיוק הכפלה    8,500, אני יודע על  16-ו  12כמו שעשו בהרצליה. אני יודע על הרצליה, הוא דיבר על  

 של הדברים האלה, וזה מה שאני יודע מראש עיריית הרצליה. אני מציע שאנחנו ניגש להצבעה.  

 

 תן לאנשים להתייחס.   : מר ניר קריסטל

 

 מה?  מר חיים ברוידא: 

 

   -לגבי ההסכם לא לגבי התוכנית. מה סדר  ז ברט: ארמר 
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 הסכם נוראי.   : מר ניר קריסטל

 

מטלות   ארז ברט: מר  כולל  ההסכם  כספיות.  מטלות  מיני  כל  ליזם  יש  היזם?  של  המטלות 

 כספיות של היזם.  

 

 נכון.  מר חיים ברוידא: 

 

המ  ארז ברט: מר  ומתי  יוצא  הכסף  ומתי  כספיות  מטלות  פירוט  אפשר  שימות האם 

 מבוצעות. 

 

עניינים   : מר ניר קריסטל ניגוד  מהנוכחים  למישהו  יש  מתחילים,  שאנחנו  לפני  רגע,  סליחה 

 בסיפור הזה של כפר בתיה? בישיבה הזאת?  

 

 אני שואל.   ארז ברט: מר 

 

 אני שואל.  : מר ניר קריסטל

 

 מראש מי שהיה תהילה דיברה איתו שייצא.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני שואל האם יש מישהו מהנוכחים יש לו פה ניגוד עניינים?  : ריסטלמר ניר ק

 

   -ניר מראש מי שהיה מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לכולנו עלול להיות.     דוברת:
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 שאלה לי, מי חתום על ההסכם?  : מר ניר קריסטל

 

  -רונית גב' איילת  ארז סגן: 

 

 מי חתום על ההסכם?   עו"ד תהילה סובל: 

 

   -כן, מצד כפר בתיה, אצלנו ראיתי, אריאל : טלמר ניר קריס

 

 אמנון אלדר ויו"ר נשות אמי"ת אני חושב.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -ו TBלא, יש פה חתימות  : מר ניר קריסטל

 

 באנגלית כן.  :חיים מלמןמר 

 

  -נשות אמי"ת, הם באו במיוחד מר אריאל הילדסהיימר:

 

 כן, נשות אמי"ת.   עו"ד תהילה סובל: 

 

מארצות הברית לטובת הדבר הזה. וזה היה במעמד אמנון כמובן וראש העיר  מר אריאל הילדסהיימר:

 והגזבר. 

 

 סבבה.  : מר ניר קריסטל

 

 וגם תהילה אחרי זה חותמת שמאשרת את החתימות.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 כן, זה ברור אוקיי תודה.   : מר ניר קריסטל
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 ות שלהם? מה המטלות הכספי  ארז ברט: מר 

 

בוועדת   מר אריאל הילדסהיימר: אני חושב שהדיון הוא לא עלה הסכם ארז. הדיון הוא על מה שנדון 

 משנה. 

 

 הבעיה הגדולה היא שהתוכנית הזאת קשורה בהסכם לגמרי.  : מר ניר קריסטל

 

 ... זה בהסכם.    ארז ברט: מר 

 

וא תנאי להסכם הזה. האישור  לגמרי. התוכנית הזאתי אפילו האישור שלה ה : מר ניר קריסטל

  -שלה

 

 אך טבעי.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אך טבעי, אך טבעי, בסדר.  : מר ניר קריסטל

 

 טוב.   ארז ברט: מר 

 

   -אבל ההסכם הזה : מר ניר קריסטל

 

 אז כל ההסכם צריך להיות נידון במועצת העיר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מועצה סליחה?    ההסכם לא מובא לישיבת  ארז ברט: מר 

 

אושר   מר אריאל הילדסהיימר: לא  זמר  נווה  וגם  לא,  שדה  לאורט  גם  סוד,  לך  אגלה  אני  ב'  לא.  א' 
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 במועצה. 

 

 רק שאלתי.   ארז ברט: מר 

 

 אני עונה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -לא, זה סיפור אחר : מר ניר קריסטל

 

 אני עונה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 סיפור אחר.  זה  : מר ניר קריסטל

 

 למה זה סיפור אחר?   מר חיים ברוידא: 

 

כי נווה זמר היא שונה לגמרי מה זה? כי נווה זמר זה לא עסקה בין העירייה  : מר ניר קריסטל

 לבין בעלי קרקע. בנווה זמר אין עסקה בינינו לבין בעלי קרקע. 

 

 מבחינה משפטית הוא לא מחייב.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 ני חושב שיש פה טעם גדול נפגם שזה לא הגיע למועצה. א : מר ניר קריסטל

 

  -זה בחירה של ראש העיר כמובן. היו המלצות שכן, אבל עו"ד תהילה סובל: 

 

 היינו צריכים לבקש אותו, אבל בסדר.  : מר ניר קריסטל

 

 הבחירה הייתה לא להביא את זה.  עו"ד תהילה סובל: 
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 אין לנו השבחות בתוכנית הזאת. יש לי שאלה אחרת,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 נכון, כי יש את המשימות, בדיוק על זה שאלתי.    ארז ברט: מר 

 

לפשיטת  גב' רונית ויינטראוב:  לגרום  יכול  כזה  שדבר  יודעים  אתם  מאיפה?  לעשות  דברים  לי  ויש 

 רגל של העיר רעננה.  

 

 אפשר להתקדם להצבעה?    :גב' גלי שחר

 

אי אפשר. יש לנו דברים לעלות מה לעשות, את מבינה איזה השפעה, אתה לא,  גב' רונית ויינטראוב: 

 מבינה שהתוכנית הזאת יכולה להשפיע על פארק רעננה. 

 

  -תם להפיל את זהנ... אתם התכוו  :גב' גלי שחר

 

 מה לעשות.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יש משימות.   ארז ברט: מר 

 

   -כל הדרמה, וכל  :גב' גלי שחר

 

 כי אין שום דרמה, יש פה שאלות. מה את מדברת? מה את חושבת שזה?   ית ויינטראוב: גב' רונ

 

   -איזה שאלות, קיבלתם  :גב' גלי שחר

 

 יש פה סוגיות מאוד...   גב' רונית ויינטראוב: 
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 ... זה דיון שני.    :גב' גלי שחר

 

  -למה את לא מבקשת את החומרים  גב' מיכל ברם:

 

 אתם מבקשים את החומרים, איפה היית עד עכשיו? כל הזמן   :גב' גלי שחר

 

 זה המקום שחובתנו וזכותנו לשאול.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

ידעתם שהשאלות הם על ההסכם, אז למה לא התחלתם בזה. מה מבזבזים   גב' ענבר הוכברג: 

 את הזמן? 

 

  -כי הדיון גב' רונית ויינטראוב: 

 

ברנו עליו כמה פעמים. מה זאת אומרת? הוא לא הגיע  אבל דשנו בהסכם, די גב' ענבר הוכברג: 

 כתלוש. 

 

 חבר'ה תקבלו תשובה, תקבלו תשובה.  מר חיים ברוידא: 

 

 ... הגיע מעולם.  : מר ניר קריסטל

 

 אני ואתה ישבנו בישיבות אחרות גם על ההסכם הזה. ארז נו די.  גב' ענבר הוכברג: 

 

 פתוחות.   סליחה, אבל עדיין נשארו שאלות  ארז ברט: מר 

 

 אז למה העליתם אותם. אלה השאלות על ההסכם.   גב' ענבר הוכברג: 
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 כי זה הדיון.    ארז ברט: מר 

 

 הדיון הוא לא ההסכם.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 ... סדר הדיון, מה אתן מדברות, יש כללים לוועדות כאלה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

 חנו נדון בכללים של הוועדות.  אז עכשיו אנ גב' ענבר הוכברג: 

 

  -תקשיבו רגע, תקשיבו רגע מר חיים ברוידא: 

 

  -לא ייאמן, פשוט עושים נזק מר חיים גולדמן: 

 

 חבר'ה אם באתם מראש, אם באתם מראש להצביע נגד, אז תגידו בסדר.   מר חיים ברוידא: 

 

 תגיד לי אתה עושה...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני שומע את השאלות שלך, ואני שומע את ההכוונה. ... מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

  -כל הפיתוח... הקו הכחול של התוכנית מר יוסי מזרחי: 

 

  -תקשיבו רגע פה זה הסכם מר חיים ברוידא: 

 

הניקוז  מר יוסי מזרחי:  של  והן  הכבישים  של  והן  הציבוריים  השטחים  של  הן  הפיתוח  כל 
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  והכול הוא על חשבון היזם.

 

 לא שאלתי על זה.    ארז ברט: מר 

 

לגירעון   מר יוסי מזרחי:  העירייה  את  מכניס  לא  הזה  שהדבר  ככה  שאלת.  אתה  שאלת,  רגע, 

מיליון ₪ עבור תשתיות על. כלומר תשתיות המתחברות    20מבחינת הפיתוח. בנוסף לכך הם ישלמו  

 לשכונה מחוץ לקו הכחול של התוכנית. 

 

 ו את זה.  מתי הם ישלמ  ארז ברט: מר 

 

 הם ישלמו את זה יחד עם השיווק, במקביל לשיווק.   מר יוסי מזרחי: 

 

 בשלביות ואופן יחסי לזכויות הבנייה, זה מה שכתוב.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 . 1:50,000 1:20,000באופן יחסי   ארז ברט: מר 

 

 ביחס לשיווק היחידות היזמיות.  מר יוסי מזרחי: 

 

 באיזה יחס?   ארז ברט: מר 

 

לי   מר יוסי מזרחי:  יש  אם  יחס.  באותו  שוב,  אומר  וש  1,200אני  דיור  הם 400ווקו  ייחידות   ,

ישלמו את הכול . אם שיווקו את הכול וסביר להניח שהם ישווקו את הכול כמכה אחת,  1/3ישלמו  

 במכה אחת. 

 

 מיליון ₪ קירוי כפר בתיה.   40יש לך גם  : מר ניר קריסטל
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 תם על הפיתוח.  אתם שאל מר יוסי מזרחי: 

 

 לא, שאלתי על כל המשימות.   ארז ברט: מר 

 

 הוא שואל את הכול.   : מר ניר קריסטל

 

  -מיליון ₪  160-מעבר לכך ישנם סכומים נוספים שייתנו, שזה כ מר יוסי מזרחי: 

 

 קרן חינוך.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 חלף השבחה, לקרן חינוך.   מר יוסי מזרחי: 

 

 ם משלמים את זה?  מתי ה  ארז ברט: מר 

 

   -שוב, כל הסכומים מר יוסי מזרחי: 

 

 הכול זה באופן יחסי ארז, באופן יחסי.  מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  

 

ארז, בית ספר תיכון משולב חומש ומדעים, קירוי של האמפי, מרכז קהילתי  מר אריאל הילדסהיימר:

  -ענק

 

 מתי הקירוי של האמפי?    ארז ברט: מר 

 

  -הכול אומר לך יוסי, הכול ר אריאל הילדסהיימר:מ
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  -מיליון ₪ שיועברו אלינו 273-מדובר בסוף בסכום של כ מר יוסי מזרחי: 

 

 לקרן.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 לקרן.  מר יוסי מזרחי: 

 

 יופקדו בקרן חינוך.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 וזה ביחס לשיווק.   מר יוסי מזרחי: 

 )מדברים יחד(  

 

 הצבעה.   :כהןאילן מר 

 

   -אנחנו עוברים מר חיים ברוידא: 

 

  -רגע, אז קודם כל צריך להחליט אם עו"ד תהילה סובל: 

 

 רגע, אבל אני מבקש להתייחס.  : מר ניר קריסטל

 

כל   מר מיכאל רייזמן:  על  ביחס  ואנחנו  המגורים.  לבין  התעשייה  בין  היחס  את  רואה   600אני 

על   מדובר  דיור  נגיד  מ"ר    43,000יחידות  יעשה,  מאיתנו  אחד  שכל  חושב  שאני   ... מ"ר    100מסחר. 

על   מדובר  אז  דיור,  לעומת    60,000ליחידת  דיור,  ליחידות  מה    43,000מ"ר  רק  זה  מסחר.  של  מ"ר 

   -שאומר שאנחנו נכניס את העיר לעוד יותר

 

 יחידות דיור.   600-מ"ר תעסוקה ל 30,000לא, לא נכון. ההמלצה היא  מר יוסי מזרחי: 
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 כתוב פה,  מר מיכאל רייזמן: 

 

   -90,000פה יהיה  מר יוסי מזרחי: 

 

  -מ"ר  43,000לא, לא, תקשיב, תקשיב, תקשיב, כתוב  מר מיכאל רייזמן: 

 

 . 600על כל  מר יוסי מזרחי: 

 

 יחידות דיור.   600על כל  מר מיכאל רייזמן: 

 

 נכון.  מר יוסי מזרחי: 

 

מ"ר ליחידות   60,000מ"ר ליחידת דיור, מדובר על    100  יחידות דיור לפי  600 מר מיכאל רייזמן: 

 מ"ר מסחר ותעשייה.   43,000דיור. במקביל לזה יש 

 

 נכון.  מר יוסי מזרחי: 

 

 עד כאן בסדר?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 אמת.  מר יוסי מזרחי: 

 

  -₪60:40 זה בוא נגיד   43,000מ"ר לבין  60,000-היחס בין ה מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא, לא.  מזרחי: מר יוסי 

 

 למה?   ארז ברט: מר 
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 לא. תעשה חישוב, אתה לא עושה חישוב נכון.   מר יוסי מזרחי: 

 

 למה?  : מר ניר קריסטל

 

  -כי אם אתה מתרגם את זה לכסף מר יוסי מזרחי: 

 

  -אני צריך מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא, לא, לא,  מר יוסי מזרחי: 

 

  -רגע, רגע מר מיכאל רייזמן: 

 

 אבל רגע, תן לי לענות,   מזרחי: מר יוסי 

 

   -תן לי, אני יודע על הכסף, שנייה יוסי תן לי עד הסוף, תאמין לי שאני יודע מר מיכאל רייזמן: 

 

   -בכסף היחס מר יוסי מזרחי: 

 

אני יודע, יוסי שנייה, אני יודע, אני יודע. תאמין לי שאני יודע שתעשייה שווה  מר מיכאל רייזמן: 

אנ  3פי   של  ממגורים.  בארנונה  תוספת  על  כרגע  פה  מדברים  אנחנו  ככה  אם  שואל,  אני  אבל  לא.  י 

בגדול. זה מה שמדובר. כלומר אנחנו הולכים כאן ללכת לאיזה    2מסחר לעומת מגורים, משהו כמו פי  

, משהו 35%  -65%מגורים,    40%תעשייה    60%שהוא תמהיל של הבדל של מגורים לתעשייה, משהו  

 ני עושה שכל זה הכול. אנחנו חושבים אותו דבר.  בסגנון הזה, בסדר. א

 

 אז זה טוב.  מר יוסי מזרחי: 
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   -תן לי רק להמשיך מר מיכאל רייזמן: 

 

   -לא, כי תמיד אתה שלילי מר יוסי מזרחי: 

 

 תן לי אבל לדבר.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 יוסי, אבל למה לא, תגיד חיובי.  : מר ניר קריסטל

 

 ני לא יודע, אבל חשבון אני יודע.  כלכלה א מר מיכאל רייזמן: 

 

 מישהו מתייחס?   : מר ניר קריסטל

 

 חבר'ה, אנחנו עוברים להצבעה. מי בעד?  מר חיים ברוידא: 

 

 לא, אפשר להגיד משהו.   : מר ניר קריסטל

 

   -27.1מי בעד הותרת החלטת ועדה המשנה מיום  מר חיים ברוידא: 

 

זה, שהייתה איזה  אני רק רוצה לציין ש גב' רונית ויינטראוב:  נזכרת, אני רוצה לבדוק את  אני גם 

  -מורת רוח, היה שלב שהעירייה הביעה מורת רוח בגלל הסכם שנעשה בין רמ"י לנשות אמי"ת

 

 נכון.  : מר ניר קריסטל

 

 שפגעה באיזה הסכם מוקדם יותר בקשר...   גב' רונית ויינטראוב: 
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  -לא היה, הסביר לך עכשיו מר חיים ברוידא: 

 

 לא, לא, זה קרה וזה הי.   ' רונית ויינטראוב: גב

 

אני אסביר לך את הסיפור, אני אספר לך את הסיפור. מה שקרה וזה בדיוק   מר חיים ברוידא: 

העניין, שרמ"י, לא רק רמ"י, אלא יו"ר רמ"י, נסע לארצות הברית ונפגע עם נשות אמי"ת וסגר איתם  

בסביבות   בנייה  נפ  2,200על  אני  דיור.  אמרתי געתי  יחידות  אלדר,  אמנון  עם  דיברתי  הזה,  מהדבר 

עשיתם לנו תרגיל מאחורי הגב. ואז מי שהייתה גם כן הייתה עירית גל בתוך הסיפור הזה. ואמרתי  

הקושי   כל  את  לכם  נעשה  אנחנו  אחד,  דבר  לכם  שתדעו  רוצים,  שאתם  מה  תעשו  בעיה,  שום  אין 

הנציגות שלהם, הן ישבו איתי, ואמרו תראה את    2להרים את הסיפור. הם עלו על מטוס והגיעו לכאן  

שאנחנו  ההסדר  זה  ביד  יד  הסיפור  שהתחיל  ואז  ביד.  יד  אתכם  הולכים  אנחנו  כמחוק,  הזה  הדבר 

 מדברים עליו.  

 

אבל אני מדברת על היחידות דיור שטוענים שישווקו לצעירים, ששם הייתה  גב' רונית ויינטראוב: 

 מורת רוח. 

 

  -ה זה, איךמ מר חיים ברוידא: 

 

 הייתה בעיה שם.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תעשה הצבעה, עזוב אותך.   :אילן כהןמר 

 

   -אין שום, לא הייתה שום מר חיים ברוידא: 

 

 הייתה בעיה ולכן אני רוצה לראות מסמך שזה יהיה.  גב' רונית ויינטראוב: 
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 ... שהדיון בוועדת תכנון ובנייה משודר?   גב' דבי סלוצקי: 

 

 כן.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 כן?  גב' דבי סלוצקי: 

 

 כן.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 אין מניעה חוקית?   גב' דבי סלוצקי: 

 

 אין מניעה חוקית.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 אוקיי,  מר חיים ברוידא: 

 

  -אני מבקש להגיד כמה דברים : מר ניר קריסטל

 

 גם צופים יכולים להשתתף פה?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אוקיי, ניר תגיד.   מר חיים ברוידא: 

 

 צופים לא יכולים להשתתף.  עו"ד תהילה סובל: 

 

טעות   : מר ניר קריסטל שבאמת  חושב  אני  א'  ההסכם.  לגבי  אחת  במילה  אחד  דברים,  כמה 

פטאלית אני חושב לא להביא הסכם כל כך גדול משמעותי, וכבד עם השלכות לדיון במועצת העיר. יש  

שב דברים  כמה  כרגע  פה  נכנס  לא  אני  בכלל  נגדם.  מצביע  הייתי  אני  הייתי,  לא  אני  אגב  דרך  עיניי 

תראו  הצפיפות,  לגבי  ההסכם.  את  גם  מאשר  בעצם  התוכנית  שאישור  לכם  תדעו  אבל  להסכם, 
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השכונה הזאתי, ובאמת התכנון שלה באמת מאוד יפה. ומה שעשו פה המשרד מאוד יפה. ובוודאי למי 

הגדולה שזה הולך לחנוק טוטאלית את לב הפארק לגמרי. מעבר לזה יש שם, שיגור שם סבבה. הבעיה 

והבטתי על הבה"ת, בהיבט התחבורתי לרחוב ירושלים הולך להיות שם ברמת שירות שיא לאורך כל 

ירושלים מנקזת  לכם  אני מזכיר  לירושלים.  לא רמה טובה  וזאת  בוקר אחר הצהריים הכול,  היום, 

מנקזת רק את השכונה החדשה שתקום. היא מנקזת אליה את כל העיר,    אליה את כל העיר, היא לא

ואני חושב ולו בגלל הסיפור הזה, זה חייב להידחות. מעבר לזה גם פה אני חושב שיש פה איזה שהוא  

-טעם נפגם בקטע שדווקא בשכונה הזאת אנחנו הולכים לצפיפות שכמעט הולכת למקסימום. בעוד ב

, דווקא שם אנחנו לא מנצלים. זאת אומרת אם הייתי  531כביש לכיוון  מהצד השני של ה  2021  2020

והרבה  מרווח  יותר  הרבה  שהוא  ההוא,  במקום  דווקא  אותה  מוסיף  הייתי  צפיפות,  ומוסיף  מעלה 

   -, והוא לא חונק שכונת מגורים נוספת531יותר פתוח, ויש מאחוריו את 

 

  -של יחידות דיור 16,000ויש מאחוריו  מר חיים ברוידא: 

 

  -רגע, אני יודע, אני יודע, אני יודע. אבל אני מדבר עוד פעם : מר ניר קריסטל

 

 זה חיבור אחר.   מר חיים ברוידא: 

 

 .  531לא, בחייך בין זה לבין הרצליה יש לך את כל  : מר ניר קריסטל

 

   -ניר, ניר, בוא אני רוצה רק להגיד לך דבר אחד מר חיים ברוידא: 

 

 נתיבים...   8לך יש  : מר ניר קריסטל

 

   -אתה יודע אנחנו מר חיים ברוידא: 

 

 אבל רגע, תן לי רק להביע את דעתי.  : מר ניר קריסטל
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 בסדר גמור.  מר חיים ברוידא: 

 

 תן לי רק להביע את דעתי ברשותך.  : מר ניר קריסטל

 

ש  גב' מיכל ברם: משהו  זה  מראש  כל ...  את  שמענו  למה  אז  מתנגד,  שאתה  לעצמך  כתבת 

 צאה? ההר

 

  -תן לי רק : מר ניר קריסטל

 

 שהייתה מאוד מעניינת.    גב' מיכל ברם:

 

   -אני שמח. זאת אומרת : מר ניר קריסטל

 

   -והשכלנו, אבל כאילו  גב' מיכל ברם:

 

  -יפה. ולכן : מר ניר קריסטל

 

 ... מהבית.   גב' מיכל ברם:

 

 לפחות תדעי על מה את מצביעה.    דוברת:

 

גם  : מר ניר קריסטל הייתי  השנייה,  בפעם  זה  את  שומע  אני  מסודר,  פה  אותה  הכנתי  לא, 

 בוועדת המשנה ושמעתי את זה גם שם. 

 

 אז למה ביקשת את הדיון?   :גב' גלי שחר
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   -ודבר נוסף באמת : מר ניר קריסטל

 

 זה לתת לך הזדמנות לשמוע.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 טי גם. כדי שגם את תשמעי ותחלי גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מה זה כדי שאת תשמעי?   גב' ענבר הוכברג: 

 

 שכל המועצה תשמע.   גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד( 

 

 לכל חבר מועצה יש לו את הזכות ואת האחריות על הידע שלו.   :גב' גלי שחר

 

 סבבה.  : מר ניר קריסטל

 

 אני לא צריכה שידאגו לי, תודה.   :גב' גלי שחר

 

 סבבה.  : מר ניר קריסטל

 

 אז לא היית חייבת להשתתף בדיון.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -סבבה. אבל : מר ניר קריסטל

 

 אבל אני רוצה להצביע, אם... אני רוצה להיות פה.    :גב' גלי שחר
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 רגע, אבל אני רוצה להגיד משהו.  : מר ניר קריסטל

 

 נו להצביע בלי דיון?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -יפה. גם : מר ניר קריסטל

 

 בלי ללבן סוגיות?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -גם כש : מר ניר קריסטל

 

 כן, ולתת את המסקנות של הדיון,... מראש.    :גב' גלי שחר

 

 -אבל סליחה אני רוצה לומר לך משהו גלי. גם כשההחלטה שלנו, גלי ברשותך : מר ניר קריסטל

 

 הוא הביא את זה.  אבל הוא טועה בזה? עזבי מאיפה   ארז ברט: מר 

 

  -זה אומר שכל הדיון היה לשווא גב' ענבר הוכברג: 

 

 לא, הדיון לא היה לשווא.   : מר ניר קריסטל

 

 הדיון הוא עכשיו, קודם זה היה הצגה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הדיון לא היה לשווא אני אסביר לכם.  : מר ניר קריסטל

 

 ... אתם משועממים.    :גב' גלי שחר
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 חיים הסביר את זה כבר כמה וכמה פעמים.   בר הוכברג: גב' ענ

 

 ... על מה הדיון פה.    :גב' גלי שחר

 

 -זה עובד ככה, את מקשיבה גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

 את מתנשאת, מה זה תסבירי לי איך זה עובד.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 את באה אליי בטענות.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

אני לא באה אליך בטענות, אני רק אומרת... שאת תלמדי אותי, ובשביל זה   הוכברג:  גב' ענבר

 זה דיון... 

 )מדברים יחד(  

 

 רגע, תנו לי להשלים את הדברים.  : מר ניר קריסטל

 

 מבזבזים לנו את הזמן.    :אילן כהןמר 

 

 חבר'ה באמת חבל על הזמן. באמת חבל על הזמן.   מר חיים ברוידא: 

 

 תן לי בבקשה להשלים את הדברים.  : סטלמר ניר קרי

 

   -אתם באתם מגובשים מר חיים ברוידא: 

 

 משפט אחד.  : מר ניר קריסטל
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 תנו לו לסיים.   גב' מירב מאיר: 

 

 לא, זה לא נכון.   : מר ניר קריסטל

 

 להצביע על הכול נגד.   מר חיים ברוידא: 

 

 תן לי בבקשה משפט אחד.  : מר ניר קריסטל

 

 די מספיק.  מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, רגע, רגע,  : מר ניר קריסטל

 

 זה בדיוק כמו להגיד...   מר מיכאל רייזמן: 

 

   -תראו חבר'ה : מר ניר קריסטל

 

 ... זאת דעתי, אם את חושבת אחרת סבבה.    ארז ברט: מר 

 

ארז, ארז, ארז, אתה צריך להבין דבר אחד, אתה צריך להבין דבר אחד. אל  מר חיים ברוידא: 

   -שרירים תעשו פה

 

  -אבל  ארז ברט: מר 

 

 אל תעשו פה שרירים, אתם יכולים לקבל כל החלטה. מר חיים ברוידא: 
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 חיים, חיים,  : מר ניר קריסטל

 )מדברים יחד(  

 

 הפחד המוצדק היה צריך לבוא לידי ביטוי...    ארז ברט: מר 

 

 מה זה בתוכנית...   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

את   מר חיים ברוידא:  מחפשים  דבר  וכל  פה,  באים  שאתם  ברור  היה  הרי  הזאתי  הישיבה  כל 

 הדברים האלה. יש להם תכנית. 

 

 זה לא נכון.  : מר ניר קריסטל

 

 אתה גם בקואליציה הצבעת גם בדברים האלה. חבר'ה בואו נעבור להצבעה.   מר חיים ברוידא: 

 

 תן לי רגע, אני אבל רוצה להשלים.  : מר ניר קריסטל

 

 די זה מיותר, אתה רוצה להגיד לא.  ם ברוידא: מר חיי

 

 לא, זה לא מיותר, זאת דעתו, זה עתיד העיר רעננה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 סליחה, סליחה,   : מר ניר קריסטל

 

 אנחנו מנסים למנוע את הפגיעה ברעננה ובפארק רעננה... גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  
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  -לו אותיישא גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אף אחד לא ישאל אותך, לא סופרים אותך.   מר חיים ברוידא: 

 

ישאלו, כי אתה בעצמך אמרת להם אני אקשה עליכם אם התוכנית לא תהיה   גב' רונית ויינטראוב: 

 כמו שאני רוצה.  

 

 לא עכשיו, לא עכשיו, אנחנו כבר אחרי.  לא משנה.  מר חיים ברוידא: 

 

 רו על תשתיות התחבורה אני מוכנה להילחם על זה. כשידב גב' רונית ויינטראוב: 

 

 -תרשו לי רגע להשלים : מר ניר קריסטל

 

 חבר'ה יאללה, כן תשלים.   מר חיים ברוידא: 

 

 דרך אגב ההפרדה הדו מפלסית אפילו היא צריכה להיות בגלל נווה זמר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את צודקת.  מר חיים ברוידא: 

 

 אתם מבינים כמה הנתונים אל ניתנו.  ב: גב' רונית ויינטראו

 

 אתם באתם פה כדי להצביע נגד, וחבל סתם על הזה.   מר חיים ברוידא: 

 

 תגיד לי אתה מחייב אותי לבוא...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -חבר'ה, חבר'ה מר חיים ברוידא: 
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 תן לדבר.  : מר ניר קריסטל

 

זה מר חיים ברוידא:  את  רוצה  הפנים  משרד  הוועדה  חבר'ה  זה,  את  רוצה  הפנים  משרד   ,

 המחוזית רוצה את זה, הות"ל רוצה את זה.  

 

ואתה צריך לשמור על התושבים שלך ועל איכות החיים שלהם. שלא יתקעו  גב' רונית ויינטראוב: 

   -. כי גם531כיוונים ולא יצליחו לעלות על  2-מ

 

 למה את צועקת?   גב' ענבר הוכברג: 

 

 מה אתה רוצה?   גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

חבר'ה אני מבקש להשלים את הדברים שהתחלתי. תראו, אתם מפספסים פה   : מר ניר קריסטל

נקודה מאוד חשובה. גם כשהדיון הזה ילך בסוף, ילכו לוועדת ערר, לא ילכו לוועדת ערר, לא משנה.  

, המועצה בכלל לא קיימה  בסופו של דבר ההחלטה שלנו צריכה להיות מנומקת. לבוא ולהגיד סבבה

דיון והצביעה כן/לא, זה לא ענייני תסלחו לי. ולכן אני מתייחס לנימוקים ענייניים, לכל החומר כמו  

עכשיו   מתייחס.  ואני  הכול,  על  החוזה  על  גם  עברתי  הבה"ת,  על  גם  עברתי  אני  אגב,  דרך  שביקשת 

ל העתיד של העיר. אנחנו מדברים על הדיון הזה הוא חשוב מאוד כדי שיופיע בפנים. אנחנו מדברים ע

וב  דיברתי  חוזר,  אני  אז  להופיע.  חייב  וזה  ערכאות,  עוד  לה  שיש  על    2-תכנית  דיברתי  מילים, 

לכפר בתיה. אני חושב    2020הצפיפויות, שאני חושב שהם לא נכונות והיה צריך לעשות הצרחה בין  

היא נכונה גם לוויצמן בקצה הצפוני.   שלגבי הבה"ת יש פה בעיה קשה לגבי רחוב ירושלים. דרך אגב

  -קחו בחשבון דבר נוסף, שכל בתי הספר, ואל תשכחו אנחנו כאילו לא התייחסנו עכשיו ל

 

 לקמפוס.   ארז ברט: מר 
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לקמפוס. אבל הקמפוס בעצם לא משרת, בכלל אופי בתי הספר שיש שם, הם   : מר ניר קריסטל

ל אנחנו  בסדר?  אזוריים,  על  להם  נקרא  על  כאילו  הם  אלא  זה,  ברמת  עכשיו  אזוריים  על  מדבר  א 

 אזוריים ברמת רעננה.  

 

 על עירוני.  מר מיכאל רייזמן: 

 

הספר   : מר ניר קריסטל לבתי  שיגיע  מי  העיר,  קצוות  מכל  לשם  יגיעו  אומרת  זאת  עירוני.  על 

ש ספר  בתי  לא  וזה  מאוד    in house-האלה,  באמת  שם  ההליכיתיות  ולכן  השכונה.  את  משרתים 

בעצם ח לדמוקרטי  אפילו  או  נקודה,  מאותה  ומערבה,  הסייפן  מרחוב  שקשור  מה  בכל  אבל  שובה. 

כי   מורכבת,  מאוד  מאוד  מאוד  תנועה  להיות  הולכת  הזה  הסיפור  לכל  אומרת  זאת  מזרחה.  שהוא 

 כולה מגיעה מבחוץ, כולה כולה. 

 

 אוקיי בסדר ניר.   מר חיים ברוידא: 

 

שלא התייחסו לדברים האלה, כי גם יוסי אמר שזה משהו    אתה אומר בעצם  גב' ענבר הוכברג: 

 שיביאו אותו לידי ביטוי, ויתייחסו לכל הדברים האלה בהמשך של השלבים של התכנון. 

 

  -עוד פעם : מר ניר קריסטל

 

  -ברור שיש בעיות. כל שכונה שתבנה שם אותם בעיות יהיו גב' ענבר הוכברג: 

 

 הראו לך כרגע.  אבל תכנית הכבישים : מר ניר קריסטל

 

 בסדר, אבל הוא לא אמר שזה לא יהיה בעל ערך בהתייחסות.  גב' ענבר הוכברג: 
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 לא, לא, לא, הוא דיבר על השלביות.  : מר ניר קריסטל

 

 נכון הוא דיבר גם לעניין תחבורתי.  גב' ענבר הוכברג: 

 

התח : מר ניר קריסטל ומבחינת  הבינוי  מבחינת  שהיא  כמו  התוכנית  אבל  ומבחינת רגע,  בורה 

   -מוסדות החינוך

 

  -חבר'ה החלטתם בתחילת הישיבה להתנגד, חבל סתם מר חיים ברוידא: 

 

 אתה לא החלטת, החלטת...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

ונותנים לנו לשבת פה, ולחשוב שאתם... כי ככה   מר חיים ברוידא:  חבל סתם אתם יושבים פה 

 זאת התחושה.  

 

 מר מה שאתה רוצה, אבל אפשר להגיד גם הפוך. חיים, תא : מר ניר קריסטל

 

  -חיים, חיים גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אנחנו עוברים להצבעה.   מר חיים ברוידא: 

 

  -רגע, יש לי גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מי בעד?  מר חיים ברוידא: 

 

  -רגע חיים גב' רונית ויינטראוב: 
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  -מי בעד מר חיים ברוידא: 

 

 חיים אני רוצה להתייחס.  חיים תעשה הצבעה שמית. כן, אני רוצה להתייחס.   : גב' רונית ויינטראוב

 

 כן אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

יד לתחבורה   גב' רונית ויינטראוב:  ובהישג  עוד אין לך פתרונות אמיתיים  אני רק מזכירה לך שכל 

אז העיר להיפתר, הת  ציבורית,  יתחיל  לא  זה  עכשיו  כי אם  בבעיה.  להיות  וכנית הזאתי אם הולכת 

צדק  בעיר,  הציבורית  התחבורה  את  מקדם  לא  שאתה  ובזה  מהר,  יותר  תרוץ  היא  תתאשר  היא 

 האדריכל בדבר הזה.  

 

 נכון.  : מר ניר קריסטל

 

   -ואתה חייב לצאת מהמצר הזה. לא יכול להיות גב' רונית ויינטראוב: 

 

   ?2024-אגב למה הבנייה מתחילה לפי ההסכם רק ב : מר ניר קריסטל

 

 -דבר שני, דבר שני חיים, אני אומרת לך הבעיה תהיה  גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

שבדיון  גב' רונית ויינטראוב:  מצפה  אני  להתייחס.  לי  תיתן  אליך,  פונה  אני  אליך,  פונה  אני  חיים 

כבת,  כזה חשוב אתה תקשיב לנו. אני שואלת אותך, בהעדר פתרונות תחבורה ציבורית במצבה של הר

  -אתה מבין

 

 תגידי מתי בפעם האחרונה עלית על אוטובוס?   מר חיים ברוידא: 
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  -אתה מבין גב' רונית ויינטראוב: 

 

 נו באמת, נו די מספיק רונית.  מר חיים ברוידא: 

 

 ? 2024-חיים, למה הבנייה מתחילה לפי ההסכם רק ב : מר ניר קריסטל

 )מדברים יחד(  

 

 -על החבר'ה חבל  מר חיים ברוידא: 

 

מבן גוריון ומכיוון רחוב ירושלים.    531לא, אתה תחנוק את כל מי שיעלה על   גב' רונית ויינטראוב: 

לי  ואל תגיד  יהרוס את כל מה שעשו בעיר הזאת מבחינת כבישים עוקפים בתחבורה. זה הכול.  זה 

 מתי, אני עולה על אוטובוסים... 

 

 ?  2024רק בשנת למה לפי ההסכם הבנייה מתחילה  : מר ניר קריסטל

 

 ? 27.1.2022מי בעד? מי בעד הותרת החלטת ועדת המשנה מיום   מר חיים ברוידא: 

 

   -תענה לניר למה קבעת גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -למה : מר ניר קריסטל

 

 מי בעד?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מי בעד?  מר חיים ברוידא: 

 

 מי בעד?  מר אריאל הילדסהיימר:
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 . מי נגד?  5מי בעד?  מר חיים ברוידא: 

 

 דירות אתם בסדר.  1,000לתוספת   :אילן כהןמר 

 )מדברים יחד(  

 

 כמה קטי?  : מר ניר קריסטל

 

 בעד.   5נגד  9. 9נגד  : קטי קסטוריאנוגב' 

 

 :הצבעה

 5 –בעד 

 9 -נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

 על כנה.   .1.202227שלא להותיר את החלטת ועדת המשנה מיום מועצת העיר החליטה ברוב קולות 

 

אם הרוב מתנגד, האם להותיר את החלטת הוועדה על כנה או להחזיר אותה  מר חיים ברוידא: 

לדיון בוועדת המשנה? מי בעד להחזיר את הנושא לדיון בוועדת המשנה. מי בעד להחזיר את הנושא  

 את הנושא לדיון בוועדת המשנה? 

 

 א לדיון בוועדת המשנה?  מי בעד להחזיר את הנוש מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ואם זה הולך לוועדת משנה מה יקרה אחר כך?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 אנחנו נעשה את התיקונים.  מר חיים ברוידא: 
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  -רגע, רגע, רגע מר מיכאל רייזמן: 

 

 מי נגד? מי נגד?   מר אריאל הילדסהיימר:

 

משנה, מישהו יכול להסביר   שאלתי שאלה. אני לא מבין מה זה חוזר לוועדת מר מיכאל רייזמן: 

 ומה קורה?  לי? 

 

 ומה קורה?  : מר ניר קריסטל

 

 ומה קורה?  מר מיכאל רייזמן: 

 

 הוועדה דנה.   עו"ד תהילה סובל: 

 

  -ואם הוועדה מחליטה לאשר מר מיכאל רייזמן: 

 

 לפי הדיון שהיה פה הוועדה דנה.  עו"ד תהילה סובל: 

 

  -התוכניתאם הוועדה מאשרת את  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אז היא מאושרת.   : מר ניר קריסטל

 

 מאושר או שזה חוזר חזרה למועצה?  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אתה יכול לערער עוד פעם.  מר אריאל הילדסהיימר:
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 אתה יכול לערער עוד פעם... עו"ד תהילה סובל: 

 )מדברים יחד(  

 

  -עדיף שתתנגדו, עדיף שתתנגדו מר חיים ברוידא: 

 

 סבבה.  : למר ניר קריסט

 

 אז אי אפשר לקבל תשובות לשאלות.   ארז ברט: מר 

 

 מי נגד? בואו נשלים את ההצבעה רק. מי נגד?   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מי נגד להחזיר לוועדת המשנה?  : מר ניר קריסטל

 )מדברים יחד(  

 

 הצביע נגד ועדת המשנה.   : מר ניר קריסטל

 

 . אני רוצה שיהיה פה דיון..  ארז ברט: מר 

 

  :הצבעה

 5 –בעד 

 9 -נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

 שלא להחזיר את נושא תכנית כפר בתיה לוועדת המשנה מועצת העיר החליטה ברוב קולות 

 

  -אם הולכים לשנות את ההחלטה צריך לתת לנציגי כפר בתיה עו"ד תהילה סובל: 
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 מצוין.   ארז ברט: מר 

 

 א להם. זכות טיעון. אז בואו נקר עו"ד תהילה סובל: 

 

אני הייתי שמח, וגם אני שמח... בפרוטוקול, שכל הדברים שהיו חסרים יובאו   ארז ברט: מר 

 ונקיים דיון.  

 

 ארז בחייך.  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

רוב  מר אריאל הילדסהיימר: והיה  להצבעה  העיר  ראש  העלה  העיר,  ראש  העלה  היה    ליאור  שהתנגד. 

דת משנה, והיה רוב שלא להחזיר את הדיון לדיון חוזר בוועדת משנה. רוב שהתנגד להחלטה של וע

ועל כן אומרת תהילה שאתם צריכים, יש לכם זכות טיעון עכשיו לפני שהמליאה כאן תשנה או תבטל  

 את ההחלטה.  

 

 לשנות את ההחלטה.   עו"ד תהילה סובל: 

 

רשת    מר ליאור: מטעם  הפרויקט  מנהל  אני  ליאור,  אני  כל  קודם  חושב אז  אני  אמי"ת. 

  24שהתוכנית הזאת היא תכנית מצוינת. שהיא הישג אדיר לעיריית רעננה... שהצפיפות של המגורים  

 שלכם. לעשות חשבון שהסטנדרט הירוק הרבה יותר גדול מהסטנדרט...  28-ביחס ל

 

 לא אמרו לנו.   ארז ברט: מר 

 

 גם בתוכנית...  אמרו, אמרו. אז אני אמרתי את זה, אמרו את זה  מר ליאור:
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 מספרים, מספרים.    ארז ברט: מר 

 

   -שטחי הציבור אמרנו  מר ליאור:

 

 ארז גם אם יתנו לך מספרים תמצא את המילה לא. אני לא מבין למה...  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

  -אני... מולך ואני יודע את הדעה שלך מר חיים ברוידא: 

 

 איך אתה יודע.    ארז ברט: מר 

 

   -ככה, כיוון ר חיים ברוידא: מ

 

   -איך יכול להיות שלפני כמה שנים התנגדת לכל התוכניות, ועכשיו אתה בעד  ארז ברט: מר 

 

 איזה התנגדתי לכל התוכניות? איך התנגדתי לכל התוכניות?  מר חיים ברוידא: 

 

 חיים, חיים, היסטוריה של רעננה ידועה.   : מר ניר קריסטל

 

חדרים, אז כמה דירות   4מ"ר, כי הוא חושב שצריך דירות    100ירות של  כמה ד  גב' מיכל ברם:

 מ"ר צריך.   100של 

 

והממוצעים...    מר ליאור: הממוצעים,  את  קבענו  כמה,  בדיוק  כרגע  לקבוע  אפשר    95אי 

אפשר  אי  מאוזנת.  בצורה  גדול  בגודל  חלקם  קטן  בגודל  שחלקם  בדירות  מדובר  הכל  בסך  מ"ר... 

 לקבוע את זה...  
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 אז גדול קטן מאוזן, זה נתונים שהם נחמדים...   ארז ברט: מר 

 )מדברים יחד(  

 

 אין כאן דיון עכשיו, בואו. תגיד את מה שיש לך להגיד וזהו.  עו"ד תהילה סובל: 

 

את   מר ליאור: לעשות  יכולים  פרטיים  שטחים  רק  שזה  מקום,  לבני  הקצאות  פה  נתנו 

 אי אפשר לבצע את הדברים האלה...  הדברים האלה. זה... כי בסך הכל במדינה

 

 אתם בכלל לא מקשיבים. לא מקשיבים.  גב' ענבר הוכברג: 

 

 זה לא מעניין אותם.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני מקשיב לגמרי, למה אתם אומרים שלא.   : מר ניר קריסטל

 

  -ההסכם  מר ליאור:

 

 אבל אני מצביע בכל מקרה נגד.  מר מיכאל רייזמן: 

 

הסכם שחתמנו עם עיריית רעננה... מאות מיליוני שקלים בנושא של קרנות  ה  מר ליאור:

ולמרות   פטורים,  היטל השבחה אנחנו  פטורים ממנו באמת.  והמון המון כסף שאנחנו  חינוך שלכם, 

זאת חתמנו הסכם, שההסכם הזה נתן לעיריית רעננה מאות מיליוני שקלים, שלא היו מקבלים אותם  

 בחה, אנחנו פטורים מהיטל השבחה. בשום מקרה. אין היטל הש

 

אז שיהיה שמאי שיגיד לנו כמה השבחות היו צריכות להיות בסך הכל אל מול   גב' רונית ויינטראוב: 

  -הסכום
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 אין השבחות על השטח...   מר חיים ברוידא: 

 

 אבל אם היינו מקבלים השבחות.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אם, אם, אם.  גב' ענבר הוכברג: 

 

 מה זה אם.  יים ברוידא: מר ח

 

  -השאלה שלי גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אין, את צריכה להבין מה זה אם, מה זה אם? אין על שטח כזה השבחות.   מר חיים ברוידא: 

 

   -... אם הסכומים האלה גב' רונית ויינטראוב: 

 

למ מר חיים ברוידא:  זה  את  מעבירה  את  בקיר,  הראש  עם  הולכת  את  כזה.  שטח  על  חוזי,  אין 

 ובמחוזי התוספות שאת תקבלי הרבה יותר.  

 

 הפיתוח על חשבון היזם, על חשבון הפרויקט עצמו.    מר ליאור:

 

 נגמרה הישיבה לא?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא, הוא טוען את זכות טיעון של הנגד.  גב' ענבר הוכברג: 

 

אמי"ת    מר ליאור: ורשת  רמ"י  הזה...  הדבר  בתוך  ביחד  כולנו  של  לחזק ...  בעצם  תוכל 

בתוך   שמתוכננות  הדירות  כמויות  את  יגדיל  לא  התכנון  שמינהל  לזה  ולגרום  הזה,  הפרויקט  את 

הפרויקט. ואני חושב שכדאי לכם לתמוך בפרויקט הזה, למרות ההתנגדויות הפוליטיות שיש פה, כי  
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 הפרויקט הזה טוב לעיר רעננה. 

 

 ות. זה לא התנגדויות פוליטי גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא, ממש לא. ממש לא, מה פתאום.  מר חיים ברוידא: 

 

 בסדר ועדיין מותר להם.   : מר ניר קריסטל

 

  -סליחה, הדיבור על פוליטיקה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הוא לא רלוונטי.    ארז ברט: מר 

 

 לא רלוונטי, ממש לא רלוונטי.  מר חיים ברוידא: 

 

  -כל הערבהוא יושב על השולחן  גב' ענבר הוכברג: 

 

   -אנחנו נציגי ציבור גב' רונית ויינטראוב: 

 

 וכל הזמן. נו מה אנחנו מיתממים.  גב' ענבר הוכברג: 

 )מדברים יחד(  

 

 שבועות?  3אתה ישבת עם אלי אלוש ומנכ"ל כפר בתיה לפני  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -כל ההחלטות מר חיים ברוידא: 

 

 פוליטי או תכנוני? מה היה הנושא  גב' רונית ויינטראוב: 
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 מה את צועקת, רונית באמת, מה זה?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 זו הייתה שאלה מעניינת.   : מר ניר קריסטל

 

 ליאור תודה.   :חיים מלמןמר 

 

 השאלה נענתה.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 שלא נענתה.  : מר ניר קריסטל

 

 תענה לי ראש העיר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מה? מה? מה?  דא: מר חיים ברוי

 

 יש לי שאלה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כן.  מר חיים ברוידא: 

 

   -הייתה פגישה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 נו?  מר חיים ברוידא: 

 

  -עם אלי אלוש בנושא קואליציה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 נכון.  מר חיים ברוידא: 
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 עם עוד נציג מכפר בתיה?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -הייתה ישיבה חיים ברוידא:  מר

 

 שבועות.   3לפני  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אלי אלוש ביקש לחזור לקואליציה. אלי אלוש ביקש לחזור לקואליציה מר חיים ברוידא: 

 

 או שאתה ביקשת ממנו.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -וביקש תיווך של הרב שמואל. אני לא רציתי מר חיים ברוידא: 

 

 ויוסי דיין היה שם?   ת ויינטראוב: גב' רוני

 

   -אני לא רציתי מר חיים ברוידא: 

 

 יוסי דיין היה שם?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ואם היה שם, נו אז מה?   מר חיים ברוידא: 

 

 אוקיי.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אז מה? מה קשור יוסי מר חיים ברוידא: 

 

 היה או לא היה?   גב' רונית ויינטראוב: 
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 מה קשור יוסי דיין לישיבה הזאתי?  חיים ברוידא:  מר

 

  -לפני שמאשימים אותנו בפוליטיקה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אבל מה קשור יוסי דיין לעניין הזה?  מר חיים ברוידא: 

 

 יוסי דיין הוא לא בעל תפקיד בכיר בכפר בתיה?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מה זה קשור?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -אז למה ב' רונית ויינטראוב: ג

 

 יוסי דיין אב בית, מה הקשר שלו לדבר הזה? זה קרקע שלהם, מה הקשר?   מר חיים ברוידא: 

 

 הפגישה לא עסקה בכפר בתיה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

לקואליציה,  מר חיים ברוידא:  לחזור  ביקש  אלוש  אלי  הזה?  לדבר  דיין  יוסי  של  הקשר  מה 

וצלצל אליי הרב שמואל במוצאי שבת  והפגישה הייתה, ואנ ומיכל גם סירבה לבוא.  י סירבתי לבוא 

ואמר לי: 'חיים, אני מבקש ממך תבוא.' אני באתי, הייתי שמה רבע שעה, אמרתי את דבריי והלכתי.  

יוסי דיין לידיעתך הוא אב בית בכפר בתיה, אין לו   לא דובר על כפר בתיה, ולא דובר על שום דבר. 

 ינים האלה. שום קשר לבני

 

  -הוא מנהל גב' רונית ויינטראוב: 

 

 איזה מנהל? הוא אב בית בכפר בתיה. באמת מה זה.  מר חיים ברוידא: 
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 . 433...   :אילן כהןמר 

 

 מה זה הדבר הזה? על מה את מדברת?  מר חיים ברוידא: 

 

 תגידי לי את חוקרת את ראש העיר?   :אילן כהןמר 

 

לו גם את ההקלטה, תבקשי  על מה את   מר חיים ברוידא:  אני מעריך שיש  מדברת? אלי אלוש 

איתנו   ומתן  משא  וניהל  לקואליציה.  לחזור  וביקש  בא  אלוש  אלי  דבר.  בכל  מקליט  הוא  כי  ממנו, 

  -לחזור לקואליציה. ואני הבהרתי לו, הבהרתי לו באופן חד וחלק

 

  -מה זה קשור גב' ענבר הוכברג: 

 

 נסיבות האלה שיחזור, זה הכול.  לא מעוניין ב מר חיים ברוידא: 

 

 אני מכירה גרסה הפוכה, אבל זה לא מעניין.   גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

רעננה   :אילן כהןמר  שתושבי  לציבור  להודיע  צריך  חיים,  משהו.  לציבור  להודיע  צריך 

 תקשיבו, 

 

 מי מקשיב לך?  00:35בוא הנה  : מר ניר קריסטל

 

 לתושבי רעננה   ...  :אילן כהןמר 

 

 לדעתך, לדעתך.   : מר ניר קריסטל
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  -טוב חבר'ה מי בעד לשנות מר חיים ברוידא: 

 

 דיון רציני היה צריך לתת לנו את כל עלויות הפיתוח... של התוכנית.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

מיום  מר חיים ברוידא:  המשנה  ועדת  החלטת  את  לשנות  בעד  מי  די.  די,  די,  רונית,  רונית, 

27.1.22 ? 

 

 מעולה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מי בעד?  מר חיים ברוידא: 

 

אחרי שאמרנו שלא מקבלים את ועדת המשנה, ואחרי שאמרנו שלא מחזירים   מר אריאל הילדסהיימר:

 לדיון ועדת המשנה, זו הצבעה סופית מי בעד לשנות את התוכנית שהוצגה כאן? 

 

 שר. הייתה החלטה לאשר, לא, לשנות את ההחלטה לא  ארז ברט: מר 

 

 נכון, נכון.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -עכשיו אנחנו מצביעים האם לבטל את ההחלטה  ארז ברט: מר 

 

 האם לבטל את ההחלטה.   : מר ניר קריסטל

 

 לבטל או לשנות.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 לא, אנחנו רוצים לוודא את השאלה.  : מר ניר קריסטל
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 לאשר בשינויים.  אפשר  עו"ד תהילה סובל: 

 

 רגע, מה זה הצבעה חוזרת לצורכי העניין?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 זו הצבעה נוספת.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 לבטל את ההחלטה. לבטל את ההחלטה.   : מר ניר קריסטל

 

 לבטל את ההחלטה.   מר חיים ברוידא: 

 

 מי בעד לבטל את ההחלטה.  : מר ניר קריסטל

 

 כן, כן.  מר חיים ברוידא: 

 

 מי בעד לבטל את ההחלטה?  מר חיים ברוידא: 

 

 מי בעד לבטל את ההחלטה.  : מר ניר קריסטל

 

 כן, עד שלא יהיה את השינויים.   ארז ברט: מר 

 

 קטי את סופרת? מי בעד לבטל את ההחלטה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 . 9 : קטי קסטוריאנוגב' 

 

 בעד לבטל את ההחלטה.  9 : מר ניר קריסטל
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 מי נגד לבטל את ההחלטה?  ם ברוידא: מר חיי

 

 שזה ייאמר.  :חיים מלמןמר 

 

 . 5 : קטי קסטוריאנוגב' 

 

 . 5, 8 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אז צריך להגיד.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 . 5, 9 : מר ניר קריסטל

 

 . 8 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 . 9 : מר ניר קריסטל

 

 . הצביעה אנה.  9 : קטי קסטוריאנוגב' 

 

 הצביעה נגד לשנות.   אריאל הילדסהיימר:  מר

 

 . 9 : קטי קסטוריאנוגב' 

 

 . 9אנחנו  : מר ניר קריסטל

 

 בעד לשנות.  גב' רונית ויינטראוב: 
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 מיכאל ודבי.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 .  5, 9. זה 9אריאל אנחנו  : מר ניר קריסטל

 

  -נותמליאת הוועדה המקומית ברוב קולות החליטה לש מר חיים ברוידא: 

 

 על ביטול.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 . תודה רבה לכולם.  27.1.2022על ביטול החלטת ועדת המשנה מיום  מר חיים ברוידא: 

 

 :הצבעה

 9 –בעד 

 5 -נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

ועדת המשנה מיום  מועצת העיר החליטה ברוב קולות   כנית  תבנושא    27.1.2022לבטל את החלטת 

 .  כפר בתיה

 

          

 ___________ ___________           ______________________ 

 מר אריאל הילדסהיימר                מר חיים ברוידא                       

 מנכ"ל העירייה                    ראש העיר                

 

 


